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Treballem per Vi ' na ros 

lnversions de futur 
peraVinaros 

Sen se cap mena de dubte l'última setmana ha sigut 
un exemple que el futur de Vi na ros compta amb el 
suport del govern socialista de J. Luis Rodríguez 
Zapatero. Aixo ens dóna, malgrat !'handicap de 
l'oposició del PP, unes línies de treball que sense 
cap mena de dubte la ciutadanía de Vinaros pot 
valorar: 
• En primer lloc, la A-68. La visita de la secretaria 
general d'lnfraestuctures del Ministeri de Foment 
amb moti u de la inauguració d'un tram de les obres 
de la N-232 (Vinaros-Vitoria-Santander) va ser 
contundent sobre aquest tema, desmuntant totes 
i cadascuna de les mentides del Partit Popular: 

"El estudio informativo de la 
A-68 se iniciará en el 2010" 
El año próximo se iniciará el estudio informativo 
que ha de concretar la llegada de la A-68 a Vi na ros. 
Ésa fue una de las grandes afirmaciones que la 
secretaria general de Infraestructuras, Inmaculada 
Rodríguez-Pi ñero, lanzó en el día de ayer. 
La alto cargo del Ministerio de Fomento indicó 
textualmente que "en el anexo del presupuesto 
de inversiones del 201 O figura un proyecto que 
se titula N-232 Alcañiz-Vinaros dotado con los 
recursos suficientes para que podamos iniciar la 
redacción del proyecto del estudio informativo" de 
la A-68. 
Esta partida comprende 100.000 euros para el año 
que viene y otros 100.000 para el2011. Algo que se 
complementará con la continuidad en los proyectos 
que afectarán a la N-232, que se pretende desdoblar 
para construir la futura autovía "progresivamente'; 
según dijo. En este sentido, Rodríguez-Piñero 

indicó que el estudio para mejorar la vía que va 
desde la Masía La Torreta hasta Morella está muy 
avanzado. La dirigente de Fomento afirmó que 
se están introduciendo "a lgunas modificaciones 
a consecuencia del informe medioambiental" y 
que, en cuanto esto se haya producido "y esté el 
proyecto terminado y tengamos disponibilidad 
presupuestaria, procederemos a su licitación". 
Acerca de la polémica sobre la llegada de la A-68 
hasta Vinaros, Rodríguez-Piñero reiteró que la vía 
llegará a esta localidad, al afirmar que el estudio 
informativo que se va a elaborar"es Alcañiz-Vinaros'; 
como también aparece en la partida anteriormente 
citada. Así, la responsable de Fomento indicó que 
en el Ministerio "buscamos la conexión de Aragón 
con el Mediterráneo". Afirmó además, tener el 
"orgullo" de haber participado en esta decisión 
"porque es una conexión fundamental para acercar 
el Cantábrico" a la zona. 

Más seguridad. La secretaria general 
de Infraestructuras repasó así el estado de la N-
232 en la inauguración de la variante de La Pobla 
d'Aicolea, una obra "largamente esperada'; dijo, al 
recordar que se inició "en 1994". Con 4,4 kilómetros 
de recorrido, la nueva carretera que da continuidad 
a las obras que minimizan el puerto de Torremiró 
reduce el trayecto anterior, pero además, "y más 
importante" apuntó "es que supone una mejora en 
la seguridad indiscutible'; dado que está situada en 
un tramo en que anteriormente existían muchas 
curvas. 
Los presupuestos del Estado recogen partida 
presupuestaria para el Estudio Informativo 
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N-232 Alcañiz-Vinaros y también para el 
tramo Vinaros-UIIdecona en la N-238. 

• En segundo lugar y después de la última visita 
realizada a Madrid, la Dirección General de Costas 
ha procedido a la adjudicación provisional de las 
dos "ltimas fases de la obra del paseo marítimo, 
con un precio de licitación de 14 millones de euros. 
Se abre, pues, la tramitaciün de la documentaciOn 
para la aprobaciün definitiva, replanteo de obra y 
otros tr·mites, esperando la planificación de obras 
para evitar en lo posible los inconvenientes que se 
puedan producir. Se alcanzó el compromiso firme 
de Costas de continuar con las obras de emergencia 
en la zona litoral norte y sur de nuestra ciudad. 
Este trabajo contrasta con la nula actuación 
de la Generalitat Valenciana que a pesar de 
sus proyectos en áreas de su competencia y 
contempladas en presupuestos ningunean una 
vez más a los vinarocenses. 

Y en tercer lugar, otra buena noticia es en referencia 
al Polígono Industrial Soterranyes, financiado por 
el Ministerio de Industria del Gobierno Zapatero 
con 14 millones de Euros de inversión y que 
mediante una prórroga nos permite adquirir más 
suelo industrial hasta principios de noviembre , y 
solicitar para la segunda anualidad (2009-1 O) una 
partida en este mismo sentido. 
Por tanto y a pesar de las "zancadillas" del PP local, 
seguimos adelante. 
PD: Una semana más y como se puede comprobar, 
ni un insulto ni una alusión, ni nada de nada 
respecto al supuesto "mártir" J.B. de momento 
portavoz del PP. ¡Que cunda el ejemplo! 



El PP sí tiene un proyecto 
para Vinaros www.ppvinaros.es 

Juan Bautista Juan: 

~~un alcalde que se queda solo en el pleno, 
donde sus socios le abandonan cuando 
les da la gana debería pensarse si debe 
seguir en el puesto. Hoy está más solo que 
nunca y con un equipo que ve como se le 
acaba el tiempo y actúa como aquellos 
que están a punto de ahogarse en mitad 
del océano. Vinarós está padeciendo 
una crisis brutal y el Equipo de Gobierno 
no puede abandonar a su suerte a un 
sector tan importante como el turístico 
solamente para intentar salvarse a sí 
mismo. Hace falta un Equipo de Gobierno 
con proyecto y con decisión, que apoye a 
quienes crean empleo, y lamentablemente 
hoy por hoy, en Vinarós no lo tenemos'~ 

Apoyo al sector turístico 
El equipo de desgobierno de nuestra ciudad 
ha anunciado que este año Vinaros no estará 
presente en FITUR, se rompe así una presencia 
fundamental para uno de los sectores que más 
empleo genera en nuestra ciudad. Y se hace desde 
una irresponsabilidad absoluta y, una vez más, sin 
consultar con nadie del sector ni con los partidos 
de la oposición. 
FITURes la segunda feria de turismo más importante 
del mundo, donde acuden todos los representantes 
del sector turístico, donde se deciden miles de 
viajes y, por tanto, miles de posibles ingresos que 
este año se perderán por culpa de la decisión de un 
alcalde y de una concejala de Turismo sin ambición 
y sin rumbo fijado. 
La excusa de las fechas es una tomadura de pelo 
más. FITUR abrirá sus puertas del 20 al24 de enero, 
y los actos del IV Centenario de la llegada de la 
reliquia no son excusas. Que no vaya el alcalde ni 
los concejales, pero los técnicos del Ayuntamiento, 
los representantes del sector deben tener el 
estand de Vinaros para que el próximo verano no 
perdamos posiciones turísticas. 

Apoyo a nuestros mayores 
Parece ser que nuestros máximos representantes 
municipales ya se han olvidado de la residencia 
para nuestros mayores. Este lunes la residencia de 
las Angélicas ya no abrirá sus puertas y, por tanto, 
aumentará el déficit de plazas en nuestra ciudad. 
El PSOE prometió en 2007 una residencia, con 
presupuesto y cartel incluido. El tiempo, una vez 
más, nos ha dado la razón y hoy nada queda de esa 
promesa socialista. Los mayores no les importan, 
ya obtuvieron sus votos y la promesa va camino de 
olvidarse. 
Pretenden culpar a otros del incumplimiento de 
una promesa que hicieron ellos y solamente ellos. 
Desde el Partido Popular exigimos en su momento 
que la residencia se incluyera en el Plan Confianza 

de la Generalitat, pero las cabezas pensantes que 
nos desgobiernan, lo rechazaron. Esperamos y 
exigimos que con el nuevo plan de deuda de 
Zapatero sí se acepte que en nuestra ciudad se 
construya de una vez por todas la residencia para 
la tercera edad que tanta falta nos hace. 

Apoyo al sector pesquero 
El PVI insiste una y otra vez en reclamar a la Ge
neralitat un protocolo de seguimiento de las obras 
del puerto. Atacan al conseller Mario Flores y a la 
Generalitat de no cumplir con la firma de un proto
colo de intenciones que solamente reclaman ellos 
pues todos los sectores, y lo decimos con orgullo, 
todos los sectores implicados saben y han com
probado que sin la necesidad de ningún protocolo 
de intenciones, han valido más las soluciones y las 
realidades porque la Generalitat ha cumplido to
dos sus compromisos y todos sus plazos. 
El puerto de Vinaros avanza a ritmo visible 
para todos y dentro de pocos meses veremos 
inaugurarse un puerto pesquero moderno gracias 
a la inversión millonaria de la Generalitat. 
Los pescadores, los arrieros, los industriales, todos 
ven su futuro con más optimismo gracias a una 
acción de la Generalitat que cambiará para siempre 
la cara marítima de nuestra ciudad. 

Apoyo a los vecinos de la costa sur 
Las promesas de inversión en regeneración de la 
costa sur del Gobierno central se esfumaron. Antes 
de las elecciones municipales se prometieron 20 
millones de euros y por ahora, nada de nada. 
Ante las denuncias del Partido Popular y los 
últimos desprendimientos que amenazan 
carreteras y viviendas, el Ministerio está actuando 
de urgencia en lo que demuestra una vez más su 
falta de sensibilidad con Vinaros y la nula presión 
que desde el equipo de desgobierno se ha 
realizado en este tema. Estas obras de urgencia 
son una demostración más de cómo trabajan los 

dos señores que están al frente del Ayuntamiento, 
a salto de mata, con improvisación y pensando 
únicamente en atacar al Partido Popular y sin 
pensar en los vinarocenses. 

Apoyo a los vecinos de la costa norte 
Y lo mismo ocurre con la zona norte, donde han 
sido incapaces de gestionar su ordenación urbana. 
Su falta de concreción y ganas de trabajar en este 
tema durante los más de 6 años que llevan en el 
gobierno ha obligado que el Partido Popular y el 
BLOC deban tomar la iniciativa. 
Como siempre desprecian ahora el voto de quien 
les regaló la alcaldía, se ve que solamente es 
válido ese voto si les apoya aunque sea con su 
abstención. 
El Partido Popular trabaja para desbloquear un 
tema que ellos han sido incapaces de resolver 
y para ello contaremos con todos los vecinos y 
con todos aquellos partidos que quieran dar una 
solución a los problemas reales de Vi na ros. 

Apoyo a los jóvenes y emprendedores 
Si Zapatero nos sube los impuestos a todos los 
españoles, el Partido Popular está por la labor 
de apoyar a los jóvenes estudiantes y a los 
emprendedores de nuestra ciudad. Queremos y 
vamos a apoyar a aquellos que se están formando 
y a todos aquellos que creen empleo. 
Hace dos años negaron la creación de ayudas 
para el transporte de los jóvenes universitarios 
vinarocenses, ahora vamos a volver a llevar a pleno 
esta demanda, para que los jóvenes estudiantes 
con buen expediente académico tengan una 
ayuda municipal para el transporte ante la carencia 
detrenesdeCeKan~~ 

La Generalitat, por su parte, está tomando medidas 
para rebajar impuestos a las clases medias, a los que 
de verdad lo están pasando mal y para aquellos a 
los que Zapatero está asfixiando obligándoles a pa
gar con más impuestos sus errores de estos años. 
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El BLOC Vinares assisteix a I'Aplec del Puig 
del darrer diumenge d'octubre 
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Un any més, el BLOC convoca I'Aplec 
del Puig, en record de la batalla 
guanyada per Jaume 1 que li va 
permetre mesas després prendre 
Valencia. Enguany se celebra el SOé 
aniversari d'aquesta convocatoria 
deis nacionalistes valencians on 
ens hem trobat el darrer diumenge 
d 'octubre a la histórica població de 
la comarca de I'Horta nord. Pel que 
fa a les comarques de Castelló, entre 
els centenars de nacionalistes que 
van acudir-hi, destaquem el diputat 
autonomic i president del partit,Josep 
Maria Pañella; la diputada provincial 
i regidora de Vila-real, Maria Gracia 
Molés; el president lntercomarcal 
i portaveu municipal de Castelló, 
Enrie Nomdedéu; el secretari local 
de Vinaros, Jordi Moliner, i el regidor i 
portaveu, Domenec Fontanet. 

Pel que fa a les activitats que es van 

dur a terme, a les 9 hores es va sortir 
des de Valencia, des de la plac;a deis 
Furs, al costat de les Torres de Serrans, 
la Marxa a Peu al Puig, que va recórrer 
les poblacions de I'Horta nord i fins al 
Puig sobre les 13.00 hores. Llavors va 
tindrelloc un dinarmassiu a l'esplanada 
del monestir, amb els parlaments 
corresponents. La festa final de I'Aplec 
va comptar amb l'actuació del cantant 
Pep Gimeno, el Botifarra, i el premi 
anual BLOC d'Honor va ser atorgat a 
títol postum al jove alacantí Miquel 
Grau, que va morir assassinat el dia 
16 d'octubre de 1977, a causa d'una 
agressió feixista quan, juntament 
amb altres companys, enganxava 
cartells convocant la manifestació del 
Dia Nacional del País Valencia, i per 
al qual el BLOC demana al Consell la 
concessió de la Medalla d'Honor de la 
Generalitat. 

El darrer diumenge d'octubre i, des de fa 50 anys, es convoca a la tradicional diada 
deis valencianistes a l'esplanada del monestir del Puig, a /'Harta nord. Enguany els 
valencianistes premien amb el BLOC d'Honor Miquel Grau, el jo ve a/acantí que va morir 
e/16 d'octubre de 1977 mentre penjava cartells en que es convidava a participar en la 
manifestació de/9 d'Octubre d'aque/1 any per una persona vinculada a !'extremad reta. 
El grup Al Tal/ per recordar aquest fets ja va crear una cam;ó en que recorda la mort 
d'aque/1 }ove alacantí. El BLOC a les Corts Valencianes ha proposat que Miquel Grau 
rebera /'Alta Oistinció de la Generalitat a títol póstum, petició que ha estat ignorada 
pe/ Conse/1. A més de /'acte polític i del posterior dinar, la vetlada va ser amenitzada 
per Pep Gimeno el Botifarra. Una diada festiva i reivindicativa en companyia de molts 
afiliats, simpatitzants i a mies i amigues del BLOC, entre ells e/secretari general del BLOC 
i diputat, Enrie Morera; el president del BLOC i diputat, Josep M. Pañella; el regidor i 
portaveu Domenec Fontanet, i e/secretari local Jordi Moliner. 
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En que va m trebo/lar durant el mes de marf? 
1. Per registre d'entrada i per escrit demanar a la 
Regidoria de Cultura que es redacten les bases per 
traure a concurs la creació de monuments al poble i 
que es fomente que siguen pera artistes locals, amb 
data 1 O de mar¡;. 
2. Per registre d'entrada i per escrit demanar a la 
Regidoria d'Urbanisme que s'adapten els lavabos per 
a les persones amb mobilitat redüida i !'entrada a les 
grades de la pista d'atletisme, amb data 23 de mar¡;. 
3. Per registre d'entrada i per escrit demanar a la 
Regidoria de Serveis Tecnics que es fa¡;a la tramitació 
necessaria pera la neteja del carrer de Sant Josep 33, 
amb data 26 de mar¡;. 
4. Per registre d'entrada i per escrit demanar a 
!'alcalde que ens facilite tata la documentació 
respecte a la compra i el pagament deis aparells del 
Pare Senior de Foret. 
5. En roda de premsa amb data 23 de mar¡;, el BLOC 
demana un informe jurídic per veure com es pot 
complir la sentencia sobre el cas Arizmendi. 
6. En roda de premsa amb data 2 de mar¡;, el nostre 
secretari local, Jordi Moliner, recorda que el projecte 
de la pista coberta és iniciativa del BLOC. 
7. En la mateixa roda de premsa del2 de mar¡;, el nostre 
responsable de patrimoni i cultura del partit, Alfred 
Gómez, demana incloure les creus de recordatori al 
Cataleg de Béns Locals. També recorda que des del 
BLOC continuem treballant en la documentació deis 
nius de metralladores (búnquers) que hem trobat i 
queja posarem de relleu. 1 en tercer lloc tornem a 
destacar la importancia d'una escala taller al molí de 
Noguera. 
8. En roda de premsa amb data 23 de mar¡;, el BLOC 
demana l'expedient d'enderroc del solar de la piscina 
de la urbanització de la Colonia Europa. 
9. El nostre regidor, Domenec Fontanet, reitera la 
denúncia del tancament de la desembocadura del 
riu Cerval, i de les males olors i aspecte que té aquest 
indret. 
1 O. El nostre regidor, Domenec Fontanet, ha 
presentat una petició a la Comissió d'Urbanisme del 
dilluns 16 de mar¡; per demanar tot l'expedient de 
les gestions que s'han fet per enderrocar l'edifici de 
l'antiga piscina i discoteca situad es en la urbanització 
de la Colonia Europa. 
11. El nostre regidor, Domenec Fontanet, trasllada 

a !'alcalde en el plenari dos fotos denúncia sobre 
el mal estat en que es traben els jocs infantils en la 
zona de Foret. 
12. Pregunta del nostre regidor, Domenec Fontanet, 
a la comissió de Recursos Humans, perles places de 
treball que s'han inclos en l'apartat de funcionaris. Li 
contesten: el tecnic de Medí Ambient, tres agents de 
Policia Local i a l'apartat laboral, 1 educador social, 2 
oficials de primera i 1 peó. 
13. Pregunta del nostre regidor, Domenec Fontanet, 
a la comissió de Benestar Social, si estan cobertes 
tates les hores del Servei d'Ajuda a Domicili. La 
regidora contesta que, a l'actualitat, estan cobertes 
tates les demandes. En un futur ja es veura com 
afecta la implantació de la Llei de Dependencia. 
14. Pregunta del nostre regidor, Domenec Fontanet, 
a la comissió de Serveis Municipals com esta el tema 
deis esquirols de !'ermita i el tancat de tortugues 
autoctones. El Sr Guimera respon que el tema deis 
esquirols esta pendent, i que les gestions es faran a 
Vic, i de les tortugues, no en tenia coneixement. 
15. Pregunta del nostre regidor, Domenec Fontanet, 
a la comissió de Serveis Municipals perla situació de 
l'abocador. El Sr. Guimera respon que, al novembre, 
ens van sancionar, pero, de moment, no ha seguit 
avant. Comenta que s'esta treballant en el projecte 
de clausura de l'abocador, pero que és molt complex 
i representa molts de diners. Quan no es puguen 
portar-hi més residus caldra dur-los a Múrcia. 
16. El nostre regidor, Domenec Fontanet, respecte a 
la sol· licitud d'informació de denúncia de l'abocador, 
vol aclarir si la denúncia es va fer abans i no arran de 
les declaracions que ell mateix va fer. El Sr Guimera 
aclareix que arran de les seues declaracions es va 
reactivar el tema de l'abocador, ja que va arribar el 
requeriment del projecte de clausura de l'abocador. 
17. Pregunta del nostre regidor, Domenec 
Fontanet, a la comissió de Serveis Municipals sobre 
l'enllumenament aterra de la pla¡;a de Sant Cristofol, 
al costat de l'església. El Sr Guimera respon que no 
funciona perqué ca u l'aigua damunt. 
18. Pregunta del nostre regidor, Domenec Fontanet, 
a la comissió de Serveis Municipals que el camió 
que canvia l'enllumenat al poble és d'una empresa 
privada, per que ho fa aquesta empresa i no una altra. 
El Sr. Guimera res pon que la brigada no potfer aquest 

per Oomenec Fontanet 

manteniment; es va avisar aquesta empresa perqué 
el mateix día les avaries funcionen. De moment esta 
en proves i depén de com vaja es traura a concurs. 
Fins al juny es mirara quan costa. 
19. Pregunta del nostre regidor, Domenec Fontanet, 
a la comissió de Serveis Municipals: quan es llevaran 
les papereres del centre de la ciutat ja que no 
agraden a ningú. El Sr. Guimera respon que s'estan 
esperant que en porten unes d'una altra empresa. 
20. El nostre regidor, Domenec Fontanet, i el diputat 
autonomic J. M. Pañella es van reunir amb el 
president de !'A.C. A mies de Vinaros i el president de 
Cocemfe Vi na ros per tractar temes d'interés local. 
21 . El Grup Municipal del BLOC demana que 
s'incloguen al Cataleg Municipal de Béns i lmmobles 
les creus de recordatori que hi ha al nostre terme 
municipal, ubicades normalment a la vara deis 
camins. 
22. En pie de mar¡; es va aprovar amb els vots a 
favor del PP, PSOE i PVI i el vot en contra del BLOC la 
modificació del PAI de Foret on es pretén construir 
quatre edificis de quinze altures. Enhorabona 
Senyor Balada!, al final ha aconseguit el que valía fer 
l'urbanisme de les gran altures. 
23. En el pie de mar¡; es va aprovar amb els vots 
del PSOE, PVI i BLOC una moció on es demanava la 
dimissió del president de la Diputació, Carlos Fabra, 
perla mala imatge que esta donant fora de Castelló 
perles seues declaracions. 
24. En el pie de mar¡; es va aprovar amb els vots del 
PP i del BLOC, l'abstenció del PSOE i el vot en contra 
del PVI, una moció perqué es regule la ca¡;a del 
parany i no es puguen fer les barbaritats que s'estan 
fent fins ara. 
25. El Grup Municipal del BLOC s'adhereix a la 
Declaració Institucional sobre el 8 de mar¡; Día 
Internacional de la Dona Treballadora. 
26. El Grup Municipal del BLOC segueix treballant 
en la documentació deis nous nius de metralladores 
(búnquers) que hem trobat. 
27. El regidor i portaveu del BLOC a I'Ajuntament de 
Vinaros, Domenec Fontanet, ha demanat a l'equip 
de govern (PSOE-PVI) que els monuments que es 
vulguen incorporar a diferents llocs de la nostra 
ciutat siguen fets per artistes locals i mitjanc;ant un 
concurs públic. 



Pinceladas 
de verde y de naranja 

Las obras de defensa ... 
... de la costa sur continúan avanzando a buen 
ritmo. Antes de que "los vigilantes de la playa" 
salieran ante los medios en la sede del PP para 
teatralizar y montar una más de sus habituales 
escandaleras, nosotros ya habíamos hecho lo 
que tocaba hacer yendo a Costas con un informe 
muy bien documentado para pedir una actuación 
urgente. Miren como lo habremos hecho de bien 
que, allí donde es sabido que cuesta tanto arrancar 
ya no una actuación sino el simple compromiso de 
actuar, nosotros hemos obtenido una respuesta 
positiva e inmediata con la solución en menos 
de un mes después de haberse producido los 
desprendimientos. La actuación no será sólo en 
la costa sur -Les Roques y cala Puntal- sino que 
también se trabajará en la costa norte en la zona 
del Saldonar. Siguiendo en la costa y concluida la 
información pública del proyecto de rehabilitación 
de la playa del Fortí con la construcción de nuevos 
espigones y aportación de arena, previsto en casi 
7 M€ el Ministerio ya puede sacarlo a licitación. 
Otro paso más. 

Vinaros y FITUR, ... 
... se han relacionado de forma distinta a lo largo de 
los años. Si inicialmente Vinaros se promocionaba 
de una forma normal y austera, durante su 
mandato el PP se tomó FITUR como un acto festivo 
para propios con una nutrida presencia local a 
gastos pagados, con el tradicional acto de la 
degustación de langostinos magnificado y casi 
exclusivo para Fabra, Zaplana o Camps que sólo se 
difundía en la prensa provincial y regional. Desde 
que nosotros detentamos la responsabilidad en 
turismo esta fórmula la hemos ido restringiendo 
porque pensamos que hay otras mejores formas 
de promoción para el turismo de destino familiar 
y gastronómico que, en comparación con el 
precio que nos cobran, nos brinda el metro de 
mostrador que nos corresponde en el pabellón 
de la CV que monta una empresa de Correa. 
Una feria que está pensada para los negocios de 
paquetes turísticos entre operadores y grandes 
complejos y hoteles de los que lamentablemente 
Vinares carece y que sólo es visitada por el público 
general - nuestros clientes potenciales- durante 
sus dos últimos días. Asist iremos a otras ferias de 
turismo en distintas ciudades porque se acoplan 
mucho más a nuestro modelo de oferta turística. 
Pero Vinaros este año saldrá en los medios y se 
promocionará, no en FITUR, sino aprovechando 
el tirón de los actos del cuarto centenario en la 
ermita de Sant Sebastia y saldrá mucho más y con 
mucha mayor difusión de lo que tendría uno entre 
los doce mil trescientos doce expositores que 
acuden a FITUR, ya lo verán. 

El señor Juan ... 
... debe militar en otro partido distinto del que 
militaba el señor Mol inercuandofue alcalde porque 
critica que cuando llueve fuerte se levanten las 
tapas de las alcantarillas de Primer de Maig y que 
hayan restos de fecales en la calzada. Parece como 
si en la etapa del PP al frente del consistorio este 
problema no existiese, cuando ha estado presente 
desde que se urbanizó la plaza ya va para treinta 
años. O quizás sea que cuando ellos gobernaban 

del interior de las alcantarillas salía agua de 
rosas. Los únicos que hemos invertido intentando 
subsanar el problema hemos sido nosotros con el 
colector hacia la costa sur. De hecho su conexión 
se ha notado mucho porque el rebose del 
alcantarillado ha sido muchísimo menor del que 
era antes y eso que aún falta abrir el colector de 
Febrer de la Torre hacia la escollera del puerto en el 
que se está trabajando. Inmediatamente después 
de los aguaceros nosotros siempre hemos hecho 
que Fobesa limpie la calzada de la plaza y de los 
aledaños, puede que quede algún resto en las 
zonas bajo los coches aparcados, pero los "posos 
fétidos" esparcidos por toda la calzada que durante 
semanas nos hacía respirar entonces el PP hoy se 
retiran casi por completo y de inmediato. 

no ene nguna 
cuando, siguiendo su natural tendencia en contra 
de cualquier cosa que hagamos, por algo ha sido o 
sigue siendo un destacado militante del PP local, 
vuelve a criticar abiertamente las dos últimas 
decisiones que hemos adoptado; el no asistir a 
FITUR y la de no ayudar económicamente al 
Mes deis Arrossos que han organizado. Aparte 
de las razones económicas que en estos críticos 
momentos las justifican más que sobradamente, 
respecto las de FITUR ya las hemos comentado 
en la anterior pincelada y en lo que respecta a 
los arrossos, decir que el Ayuntamiento potencia 
y apoya a nuestro sector hostelero y pesquero 
primordialmente por el hecho diferenciador y 
de promoción general que le otorga a Vinaros 
su langostino, de hecho nunca hemos dejado, 
ni dejaremos escapar ninguna oportunidad -
recuerden lo de regalar langostinos para la boda 
del príncipe Felipe. No obstante, el presidente de la 
Asociación no debe tener mucho interés en que su 
entidad reciba ayudas municipales porque aún no 
ha cumplimentado los trámites ni ha presentado 
la documentación para darla de alta en el registro 
de entidades sin lo cual el Ayuntamiento no 
puede destinarle ni un sólo céntimo de euro. La 
no presencia de nadie del Equipo de Gobierno 
en el acto, fue para que el señor Miralles no se 
sintiese incómodo a la hora de criticarnos en su 
parlamento. 

La semana pasada terminó ... 
... con la excelente noticia de que el Ministerio, 
tras el retraso forzado por el farragoso proceso 
de elección debido a la gran concurrencia de 
empresas y al hecho de que muchas de ellas habían 
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elaborado propuestas temerariamente bajas, había 
adjudicado las obras del paseo a una constructora 
de Castelló, lo cual nos llena doblemente de 
satisfacción porque el dinero se quedará aquí. A 
pesar de que las empresas descartadas pueden 
recurrir durante un mes la resolución, para no 
demorar el comienzo de las obras y que se puedan 
ejecutar cuanto antes las de la presente anualidad 
nos pondremos de acuerdo con la firma con el 
fin de replantearlas y coordinar los plazos para 
perjudicar en lo menos posible a los vecinos y a los 
negocios afectados. Al señor Miralles antes citado 
le ha faltado tiempo para criticar y magnificar 
los perjuicios que las obras les han causado y les 
causarán a sus hosteleros representados. Decirle 
simplemente tres cosas. Una, que tanto este verano 
como ahora mismo, hemos visto que las terrazas 
han estado funcionando todas por igual estén 
en la zona terminada, en la zona en obras o en la 
zona por comenzar, por lo que si han sufrido algún 
retroceso en los servicios atendidos ello se deberá a 
la situación económica actual-como ocurre con la 
mayoría de empresas- y no a las obras. Dos, que los 
establecimientos han tenido dos amplias zonas 
de aparcamiento en superficie y subterráneo, cosa 
que se calla pese a los beneficios que sin duda 
han aportado a los locales de la zona. Y tres, que 
las molestias que inevitablemente se les causará 
a los negocios y que vamos a procurar minimizar 
todo lo posible, las aguantarán convencidos por 
entender la inmensa mejora que les supondrá el 
nuevo paseo. Ocurrirá lo mismo que ocurrió con 
los establecimientos de la plaza de Sant Antoni 
o del tramo ya terminado del paseo aunque, si 
alguno de ellos decidiese cerrar, ello será por otras 
razones y no por las obras. 

Por la carga de ... 

Insultos que contiene el artículo del PPO de la 
semana pasada es evidente que quien lo ha escrito 
está rabioso y el que más motivos tiene para estar 
así tras la carta abierta que le dedicó Javier Balada 
es Mariano Castejón. Esta vez no editaremos el 
contador de insultos porque necesitaríamos otra 
página d'EI Diariet, pero le dedicaremos un disco 
con aquella canción de Georgie Dann algunas de 
cuyas estrofas vienen al pelo y reproducimos a 
continuación. 

Mam i el neg ro está ra bi oso 
Quie re pel ear conm igo 

Decí rse lo .. .. 
Mami ¿qué será lo q ue ti ene el neg ro? 



L'acció social dóna resultats amb el Castor 

Noemí León Ferrer 

Recentment, s'ha modificat el tra<;at del Castor 
en aspectes molt importants com el fet de fer 
malbé una cala verge posant-hi una rampa de 
ciment de 150 metres de sortida al mar. A més, 
han modificat el tra<;at de la ca nonada per afectar 
menys terreny. 
Aixo no es deu a les bondats d'Escal, no ens 
enganyeu, ni ens enganyem. Aixo es deu al fet 
que no han tingut altre remei que fer-ho a causa 
de les pressions polítiques, legals, etc., fruit de 
les constants i incansables denúncies civils. 
Encara hi ha molt a modificar, el més important, 
la idea de fer el projecte, que no té ni cap ni peus, 
i que pareix ser només una forma de fer diners, 
ja que beneficis per al ciutada no n'hi hauran 
molts. Pensem que la inversió de 11 .700.000 € 
pel tram terrestre i 105.390.000 € en el tram marí 
no el pagara ni !'empresa ni l'ajuntament, sinó 
nosaltres amb impostas diversos, encariment 
de serveis, etc. Tots sabem que les empreses 
busquen sobretot el maxim benefici i no gastar 
diners, i aixo que invertiran són moltíssims 
diners. 
En els proxims dies més de cent afectats pel 
Castor i la Plataforma perla Defensa de les Ter res 
del Sénia presentaran al·legacions als nous 
tra<;ats. 
La resistencia activa dóna fruits. 
Sí a la complicitat civil per la vida sana i sense 
contaminants ambientals a Vinaros. 
No al Castor 

MAESTRAT 

106.2 FM 

Salvem el patrimoni etnológic local 

Esquerra-Vinarós 

.1 • Esquerra-Vinaros,en registred'entrada 
etqi*TII 

amb data 29 d'octubre de 2009, ha fet 
arribar a !'alcalde de Vi na ros la següent 

petició: 
"Un deis valors arquitectonics més apreciats 
tant pels vinarossencs i vinarossenques 
com per les persones que ens visiten, és el 
nostre centre antic, no sois per la presencia 
de l'arxiprestal, la Casa Giner, la Casa Sendra, 
l'auditori, l'ajuntament... que tots ja coneixem, 
sinó per la singularitat de les seues cases més 
antigues. En aquelles cases, on va renaixer 
Vinaros, la pedra en les parets, la portalada, i 
en alguns casos els ares de pedra a !'entrada 
de les cases, formen part d'un tresor etnologic 
que només el sabem valorar quan veiem els 
visitants parant-se a mirar-lo. 
L'arrebossada de parets de pedra, fins i tot 
l'arrebossada de portalades de pedra, ha 
intentat per un discutible criteri practic, 
ocultar una bellesa que s'endevina en les 
cases que l'han deixada al descobert. El centre 
antic de la nostra ciutat té una bellesa molt 
singular propia de les terres del Maestrat que 
s'ha de cuidar i facilitar-ne la cura i l'exposició, 
per la qual cosa Esquerra li demana que 
I'Ajuntament que vosté presideix emprenga 
mesures economiques o ajude a trobar
les per tal de traure a la llum aquest 
patrimoni del nostre centre antic; 2n) que no 
s'apliquen a construccions antigues criteris de 
modernitat absolutament incompatibles, és 
a dir, respectem les altures de les portalades 
d'aquestes construccions, respectem les seues 
entrades, respectem les seues fa<;anes, i no 
caiguem en el parany de voler ser puristes 
amb una normativa moderna modificant 
un patrimoni etnologic antic, sempre que 
no afecte la seguretat estructural de l'edifici . 
1 en últim lloc, aplicar la normativa vigent 
perque els aparells d'aire condicionat no 
pengen de cap fa~ana i molt menys de les 
del centre antic. 
Agraint la seua atenció. 

Vi na ros té cales (2) 
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Associació de veins Migjom 

4° decada 1/uitant per Vinarós 

Els peperos, pocavergonya, i el PVI i el PSPV, despistats 
amb el tema de les cales. 
Com déiem: la costa entre Benicarló i les Cases fa 
molts anys que esta en recessió, per aquest motiu, 
greu en alguns casos, beneficiós en altres, tenim 
a Vinaros les cales. Cales que s'han fet per efecte 
natural de la mar i el vent erosionant les timbes. 
Pero, ara el PP com de tot trau punta per"erosionar" 
l'enemic polític, ha engegat un campanya per les 
cales, fins i tot presentant fotografies de timbes 
estimbades que clarament es veu que no són d'ara. 
Nosaltres des de Migjorn, creiem que el millar que 
podem fer per conservar les cales es deixar-les 
tranquil·les, que la natura que les ha fet fins ara, fa<;a 
la se u a obra, i tindrem cales per sempre, jaque on ha 
actuat la m a humana i la deis sabuts ha sigut per fer 
l'escullera i perdre part de les cales. L'escullera que 
sembla que és la solució del PP que aplicava quan 
manaven, i ara les que fa I'Equip de Govern i Costes, 
ens ha portat a perdre malta part d'elles. Les cales 
són un espai -natural molt fragil, i s'hi ha d'actuar 
amb malta cura. Nosaltres, des de Migjorn, creiem 
que l'únic que faríem seria aportacions de graves, 
i allunyar carreteres, passejos i habitatges de vora 
mar, opinió que no és exclusivament nostra, perqué 
en la primera setmana d'octubre, a Valencia s'ha 
fet un seminari d'experts que diuen el següent al 
Levante amb data 7-10-2009. 
"La factura de la Costa": "expertos europeos en zonas 
costeras reunidos en Valencia se preguntan estos días 
si vale la pena continuar invirtiendo para reparar lo 
que el hombre ha alterado, o sería mejor dejar de 
actuar". 
1 el catedratic d'Analisi Geografica Regional de la 
Universitat de Cadis, Juan Antonio Barragán, va 
recordar que les polítiques públiques de recuperació 
deis processos naturals de la costa, "son un buen 
negocio y mucho más barato a largo plazo que la 
construcción de espigones, escolleras o la discutida 
regeneración artificial de las playas" i recoma nava "la 
retirada escalonada del frente costero': 
Política de recuperació amb la qual estem d'acord. 
Dissentim en les no-aportacions de graves, tates les 
platges no són iguals, les cales són espais menuts 
que retenen molt bé els sediments i les graves. 
Vi na ros encara té cales, no les fem desaparéixer. 

Els escuts d'op1111ó de pa1t1CUiars s'han de portar en ma a la 1mpremta ed1tora (el Doctor Flemmg, 6) acompanyats d'una fotocopiO del DNI. GraCies 



ACTUALITAT 

La A-68 arribara fins a Vinaros 
La secretaria general d'lnfraestructures del 

Ministeri de Foment, Inmaculada Rodríguez

Piñero, ho va ratificar en la inauguració de la 

ca rretera de la Pobla d'Aicolea, a la N-232 

X.Fiores/Redacció 

La secretaria general d'lnfraestructures del 
Ministeri de Foment, Inmaculada Rodríguez
Piñero, va ratificar el divendres passat 23 d'octubre 
que la intenció del Govern espanyol és que la A-68 
arribe fins a Vinarós i no fins a la Jana, assegurant 
que l'estudi informatiu per al qual hi ha partida al 
pressupost de I'Estat del 201 O és el tram Alcanyís
Vinarós. 
Rodríguez-Piñero va inaugurar divendres 23 
d'octubre la carretera de la Pobla d'Aicolea, en la 
N-232. A l'acte, va acudir-hi !'alcalde de Vinarós i 
president de la Mancomunitat de la Taula del Sénia, 
Jordi Romeu. 
Respecte a l'autovia A-68, la secretaria general 
d'lnfraestructures va mostrar el seu "gran orgull per 
haver participat en la decisió que la A-68 arribe fins 
al mar, per Vinarós': A més, va anunciar la licitació 
deis tres trams de la A-7 fins a la Jana, mentre que 
"es continua treballant per les variants d'Orpesa, 
Benicassim i Castelló". Respecte a les connexions 
de trens d'alta velocitat amb la provincia de 
Castelló, la secretaria ha explicat que I'AVE arribara 
a Valencia l'any que ve i en el 2012 a Castelló". 
El nou trajecte de la variant de la Pobleta té 4,4 
quilometres de longitud i deixa enrere els 7.1 00 
metres de revolts que tenia l'antiga infraestructura. 
També, la carretera compta amb carrils pera vehicles 
lents i un fals túnel. Segons Ferrer, "amb aquesta 
carretera es poden guanyar uns deu minuts i es 
mi llora ostensiblement la seguretat". El cost total de 
la infraestructura ha sigut de 13,1 milions d'euros. 

REQUISITOS COMPRADOR 
Disponibilidad de ahorro para hacer frente al20% del precio de la vivienda (32.283 €) 

CARACTERÍSTICAS DE LAS VIVIENDAS PROTEGIDAS 
Vivienda de 3 dormitorios + 2 baños 

PRECIO DE VENTA: 119.569,35 € + 7% IVA 
FINANCIACIÓN 
Plazo préstamo hipotecario: 25 años 1 Tipo de interés: Subsidiado 
Préstamo hipotecario y aval entregas a cuenta con Caixa Catalunya 
Entrega en efectivo, IVA incluido, por el comprador: 32.283 € 

SUBVENCIONES VPO Y SUBSIDIACIONES TIPO INTERÉS 
COMPRADOR A CARGO CCAA Y ESTADO 
Entre 15.000 € y 28.000 € 
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Rodríguez-Piñero va 

inaugurar divendres 

23 d'octubre la 

carretera de la Pobla 

d'Aicolea, en la 

N-232. 

Al plano/ es poden 

veure els trams en 

construcció a la 

N-232, el tram de la 

variant de la N-340 

entre Benicarló i 

Vi na ros i també la 

futura A-l 

PLAZOS PROMOCIÓN 
Expediente de calificación provisional de 

fecha 6 de Noviembre de 2008 
Licencia de obras de fecha 17 de Julio de 2008 

Obra iniciada 
Entrega de llaves Septiembre 2.010 
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ACTUALITAT 

l:empresa castellonenca Becsa s'adjudica la remodelació final del passeig 
X.Fiores 

El Ministeri de Foment ha adjudicat 
provisionalment a !'empresa 
castellonenca Becsa les obres de 
la tercera i quarta fase del passeig 
marítim de Vinaros. L'import 
d'adjudicació ascendeix a 11.976.304, 
57 euros, IVA no indos, amb un 
període d'execució de 1 O m esos. 
Per a la puntuació, la mesa ha tingut 
en compte la memoria tecnica 
presentada perles firmes, el programa 
de treballs, el pla d'actuacions 
mediambientals, així com el pla 
d'assegurament de qualitat i !'oferta 
económica. 

l'a parcament. 
"El día 21 vam estar a Madrid i a la 
tardaja s'adjudicava provisionalment 
les obres, fet que significa que allí 
vam aconseguir accelerar-ho'; va 
indicar el regidor d'Urbanisme, Javier 
Balada. 
El dijous passat va haver-hi una 
reunió entre !'empresa adjudicataria, 
representantsdeCostes i I'Aj untament 
per coordinar la planificació de les 
obres. "Si tot va bé, abans de finals 
d'any poden comen¡;:ar les obres", va 
indicar Balada, que va recordar que 
en el pressupost del ministeri "hi ha 
2 milions d'euros per gastar abans de 
final d'any". 

Les dos noves fases inclouen la finalització de la superficie de l'aparcament subterrani i el 

tram que transcorre entre el correr de /'Ángel i el passeig de Foro del Forat 

Aquestes dos noves fases de 
construcció inclouen la finalització 
de la superfície de l'aparcament 
subterrani situat al costat de l'antic 
col ·legi Sant Sebastia i el tram que 
transcorre entre el carrer de I'Angel i 
el passeig de Fora del Forat, inclosa 
la construcció del túnel d'accés a 

Al juliol i agost esta prevista la 
paralització de les obres a causa de 
l'epoca turística, encara que !'empresa 
adjudicataria, segons Balada, s'ha 
mostrat conven¡;:uda d'executar-les 
dintre del termini de 1 O mesas. 

l:Ajuntament oferira a la Generalitat les Soterranyes per ubicar-hiel pare logístic 
X.Fiores 

L'Ajuntament de Vinaros oferira a la Generalitat 
els dos milions i mig de metres del futur polígon 
industrial de les Soterranyes, amb l'objectiu 
que s'hi instal·le el pare logístic internodal del 
Baix Maestrat anunciat pel Govern valencia, 
dintre del pla que inclou vuit instal·lacions 
d'aquest ti pus en tota la Comunitat Valenciana. 
L'alcalde, Jordi Romeu, va anunciar dimarts 
queja ha sol·licitat una reunió amb el conseller 
d'lndústria, Vicente Rambla, perque es tinga en 
consideració. 
L'Equip de Govern considera que aquest és 
el lloc "idon.i" per ser "el més ben comunicat" 
del nord de Castelló. En aquest sentit, Romeu 
explicava que es troba al costat de la N-232 que 

Divendres, 6 de novembre, a Vi na ros 

en un futur es reconvertira en la A-68. A més, el 
polígon industrial que impulsa I'Ajuntament, es 
troba també junta la AP-7, a uns dos quilometres 
de la variant de la N-340 que s'esta construint i a 
uns tres de l'estació de ferrocarril. 
Romeu va mostrar el seu convenciment que 
aquesta ubicació és la millor situada de la 
comarca per albergar aquesta instal·lació. "No 
hi ha cap lloc millor", va assegurar, per afegir 
que, si es descarta aquesta ubicació, "haurien 
de vindre totes les argumentacions polítiques 
per desmuntar el científicament demostrat". 
El primer regidor de Vinaros també va voler 
deixar ciar que "no es tracta d'una rivalitat 
municipal" sinó d'"una qüestió raonable". 

"La Taula del Sénia, territori de futur" 
X.Fiores 

La Mancomunitat de la Taula del Sénia i la 
Fundació Reí Jaime 1 han organitzat la jornada 
Jaula del Sénia, territori de futur que se celebrara 
el divendres 6 de novembre en els Salones 
Pal adium de Vi na ros . 
El president de la Mancomunitat, Jordi Romeu, va 
presentar a més el dimecres el llibre Un paseo por 
!os puertos de Beceite, editat perla Mancomunitat. 
Romeu també va destacar la clausura del segon 
taller Tierra de Encuentros que va tindre lloc a 
Morella divendres passat i que va comptar ambla 
presencia de la secretaria general d'Ocupació del 
Ministeri de Treball, Maravilla Rojo. El taller va ser 
subvencionat pel ministeri amb 650.000 euros. 
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Romeu mostra el /lib re 'Un paseo por los puertos de BeceJte; 
editat perla MancomunJtat 

L'Equip de Govern considera que les Soterranyes és el /loe 

idoni peral pare logístic 

PROGRAMA: 

09:30 Recepció deis participants i repartiment 
de documentació 
09:45 Presentació Jornada: Germa Bel, Jau me 
Antich 
10:00 Resultats Estudi "PI a de dinamització 
productiva"(Eduard Jiménez) 
11:00 Pausa cafe 
11:30 Taula rodana "ocupac ió en un territori 
f ronterer" (representants 3 CC.AA.) 
12:30 Conferencia a carrec de Josep Puxeu 
(Secretan Estat Medí Rural i Aigua) 
13:30 Clausura (Josep Puxeu, 3 CC.AA., Jordi 
Romeu). 
14:00 Dinar (al mateix edifici) 

Adreía de la Jornada: Salones PALADIUM 
Av. Barcelona s/n (enfront Supermecat OlA, al costar del nu Cérvol} 12500 VINAROS 

INSCRIPCIÚ Ofima Mancomumtat Taula del Sema 
PI. Sam Antom, s/n - \fina ros 

Tel. 964.4595 17 - Fax 964 456377 
aodlfa taulaclelsema.orq · www.tauladelsema.orq 

Preu d1nscnpCió: 10 € (ass1stenC1a ¡omada, documentaCio 1 d10ar 1nclos) lnscnpCIÓ 
prev1a. Places lim1tades. 



ACTUALITAT 

El PP qualifica de "ridícul" oferir les Soterranyes 
pera la plataforma logística 
Juan proposa que es fi nance la res idencia de la te rcera edat amb el segon Pla E 

Juan Bautista Juan 
X.F/ores 

El portaveu del PP a I'Ajuntament de Vinarós, 
Juan Bautista Juan, va qualificar dimecres de 
"ridícul"l'oferiment realitzat per I'Equip de Govern 
perque s'hi instal·le el pare logístic projectat per 
la Generalitat en la comarca. Segons Juan, aquest 
"sorprenent" oferiment és degut al fet que Romeu 
i Balada "no tenen cap expectativa ni solució per 
utilitzar el futur sol industrial en les Soterranyes". 
Juan va recordar que el conseller d'l nfraestructu res 
"ja va arribar a un compromís amb la població 
ve"lna de Benicarló" quant a la seua ubicació, en 
una parcel·la que limita entre els dos termes 

municipals próxima a l'estació de ferrocarril. "És 
ridícul que es despengen i s'oferisquen ara quan 
saben que ja esta compromés. Aquestes coses 
han de naixer abans'; va indicar. 
Juan també va incidir que els terrenys de les 
Soterranyes segueixen pendents de tramitació "i 
encara no se sap si se salvaran tots els esculls per 
classificar el sol de rústica industrial': 
El president del PP local va qualificar l'anunci 
d'"una fugida cap endavant que es fa perque no 
hi ha recursos i no se sap com desenvolupar un 
polígon que s'esta creant sense expectatives". 

Propostes peral segon Pi a E 
D'altra banda, Juan va indicar que el segon Pla 
Estatal d'lnversió Local, pel qual Vinarós rebra 
3,1 milions d'euros, és 'Toportunitat d'or per fer 
realitat la residencia de la tercera edat, un deis 
majors incompliments deis socia listes': 
Juan, que va acusar I'Equip de Govern d'haver
los "ignorat'' en el fons anterior a pesar de ser la 
forc;a més votada, també va proposar invertir en 
la finalització interior de les obres del mercat, la 
recuperació de zones verdes del terme municipal 
o la neteja de col·legis, de la qual actualment es fa 
carrec I'Ajuntament. 

Compromiso social y medioambiental 

31 octubre 2009 

El Consejo de Salud informa sobre 
la campaña de la gripe A y la 
ampliación del Hospital 

X.F 

El Consejo de Salud del Departamento de Salud 
de Vinarós se reunió el jueves por segunda vez 
durante el presente año. Dos fueron los temas 
que centraron la reunión. Por una parte, las me
didas tomadas ante la posible incidencia de la 
gripe A en el Departamento y el estado de la 
ampliación del Hospital Comarcal de Vinarós. 
En relación a la gripe A desde la dirección del 
Departamento se ha informado a los miembros 
del Consejo de Salud de todas aquellas medidas 
organizativas para actuar ante la pandemia. 
Así, desde la Dirección médica del Departamen
to se ha explicado el protocolo a seguir en caso 
de que la afección del nuevo virús sea extensa. 
Este protocolo sigue las directrices marcadas 
por el Ministerio de Sanidad y la Consellería de 
Sanidad de la Generalitat Valenciana. 
La dirección del Departamento también ha 
informado sobre el estado de las obras de am
pliación del Hospital Comarcal de Vinarós. En 
este tema el Gerente del Departamento, Ale
jandro Suay, ha destacado que las obras están 
a punto de recepcionarse y el concurso del 
equipamiento y mobiliario de la ampliación 
se adjudicará previsiblemente en las próximas 
semanas por un importe que supera los 2,3 mi
llones de euros. 

~~~ ~- -~ ~---, 
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Proyecto Castor 
Conócenos de cerca 
El almacen subterráneo de gas 
natural Proyecto Castor, es una 
infraestructura energética que 
nos beneficia a todos. 
Ven a nuestra oficina de 
información al ciudadano de 
Vinares, y sabrás por qué. 

Escal UGS 
Proyecto Castor 



ACTUALITAT 

El cementerio, a punto para 'Tots Sants' 
La conceja lía de Servicios ha reali zado 296 

nuevos nichos, nuevos lavabos, más zonas 

ajardinadas, un nuevo almacén, y una 

canalización de riego por goteo 

X. Flores 

31 octubre 2009 

El cementerio municipal de Vinares se ha 
puesto a punto para recibir las visitas de miles 
de vinarocenses para la festividad de Todos 
los Santos. El ayuntamiento ha realizado 296 
nuevos nichos y nuevas zonas verdes y, además 
de la adecuación del recinto, ya funciona a pleno 
rendimiento el sistema de riego instalado el año 
pasado para los jardines cuyo abastecimiento es 
con el propio pozo existente en el cementerio. 
Además, se ha realizado un riego por goteo 
para los nuevos cipreses plantados en la parte 
nueva. Los nuevos lavabos y la construcción de 
un almacén son otras de las obras realizadas a 
lo largo del 2009 por parte de la concejalía de 
Servicios. El año pasado se plantaron nuevos 
crisantemos y cipreses en diferentes lugares 
interiores del recinto y se reformó y equipó la 
sala de autopsias situada dentro del mismo 
cementerio. Para el 201 O está prevista la reforma 
de las viejas instalaciones del cementerio. 

Vistas del sistema de riego, los nuevos nichos y el nuevo almacén. 

El BLOC presentara 21 propostes 
Moliner acusa la regido ra d'Educació, María José Ferrer, de "represa liar'' e ls conserges 

Jordi Moliner i Domenec Fontanet 

)( Flort>s 

El portaveu del BLOC a Vinares, Doménec Fontanet, 
va indicar que presentara un total de 21 propostes 
obtingudes de la campanya de pressupostos 
participatius, perqué I'Equip de Govern les incloga 
en els comptes del 201 O. Fontanet va assegurar 
que el BLOC incloura, dintre d'aquestes propostes, 
les pro postes del Partit Popular ja que "és el partit 
més votat de Vinares i ha de ser escoltat". 
Fontanettambéva recordara I'EquipdeGovern que 
queda "un 40 per cent de pro postes del pressupost 

del 2009 que no s'han realitzat". Entre elles, va citar 
la redacció del projecte per a un centre cívic o les 
bases pera una pla<;:a de taxi adaptat. 

"Represalies" als conserges 
D'altra banda, el secretari local del BLOC, Jordi 
Moliner, va acusar la regidora d'Esports, María 
José Ferrer, d'haver pres "represa lies" contra els 
conserges "després d'haver perdut el litigi que 
mantenien en el jutjat per haver-los obligat a 
fer tasques que no corresponien amb les seues 
funcions". 
Moliner va denunciar que Ferrer esta cometent 
una "irregu laritat" en intentar "eliminar" dos de les 
places de conserge que actualment tenen caracter 
indefinit -la resta són interins- "per convocar vuit 
noves places de conserge-netejador'; situació 
que segons el BLOC significaria que aquests dos 
treballadors "podrien perdre la seua feina': 
"La represalia de Ferrer és convocar vuit places i 
si aquests no la guanyen els quedaran al carrer'; 
va apuntar el secretari del partit nacionalista, que 
va afegir que els sindicats "ja han dit que aixe no 
es pot fer i que recorreran perqué no existeix la 
categoria de conserge-netejador". 

El jueves muchos vinarocenses avanzaron su visita 

Moliner, que va indicar que I'Equip de Govern 
s'esta ficant "en terrenys pantanosos'; també va 
advertir que aquest pols de la regidora d'Esports 
podria comportar"que els conserges impugnen els 
pressupostos municipals de l'any que ve, fet que 
significaria que fins que no vagen a judici podrien 
no ser aprovats". 

FITUR i arrossos 
D'altra banda, Moliner va assegurar que I'Equip 
de Govern esta cada dia més allunyat de la 
ciutadania de Vinares. Com a exemple, va citar 
la decisió del Govern local de no assistir a FITUR. 
"Si la regidora de Turisme no vol anar a FITUR 
perqué considera més important Sant Sebastia, 
el normal és que hi vagen els técnics perqué per 
aixe hi són'; va indicar. A Moliner tampoc no li 
va semblar legic que no assistís cap membre 
de I'Equip de Govern en la presentació de les 
jornades gastronemiques dedicades a l'arros. 
Finalment, Moliner també va demanar al PP que 
gestione "un no u barracó" per ampliar el menjador 
del cinqué col·legi i va criticar el Plan Confianza 
de la Generalitat qualificant-lo com "una gran 
pantomima': 

~~ ¡Caritas necesita alimentos! 
u- Productos del mes 

Cfirf,fa,s Lugar de recogida: las parroqu1as 
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ACTUALITAT 

Resposta a les declaracions del BLOC de Vinaros del 26 d'octubre 
Que atrevida és la ignorancia! En la seua condició 
de regidor i de secretari general del BLOC se'ls su posa 
la possibilitat d'estar informats. Més, quan pregonen 
als quatre vents la seua disposició a escoltar, 
consensuar, dialogar i no sé quants eufemismes 
més. Pero i preguntar? 
No tinc per costum respondre a comentaris més 
propis d'una taverna que de representants polítics, 
pero no puc per més que aclarir-los alguns termes 
de les seues declaracions, que pel to i la forma ja es 
desqualifiquen per si soles. 
l . L'ajuntament, que no jo personalment, com vostés 
afirmen, des de l'any 2005 té, cada any, la possibilitat 
de convocar 6 places, no 2, i ara, com bé saben els 
sindicats a qui també anomenen, per augment 
d'instal·lacions i per millorar el servei es pretén 
ampliar-les a 8 en condició de fixos. 
2. Hi ha hagut un litigi, efectivament, entre, atenció! 
empleats de I'Ajuntament i aquest, que no 
amb la meva persona com vostés diuen. Del qual 
l'ajuntament, per defecte de forma en la comunicació 
amb els empleats, va estar obligat a eliminar unes 

rotacions del personal, de forma temporal. Ja que, 
a día d'avui, ja poden rodar una vegada rectificat el 
procediment de comunicació. En el últim informe 
d'inspecció de treball, no es dóna per bona cap de les 
al·legacions d'alguns empleats (tres en concret, i no 
dos com vostés diuen). 
3. No hi ha dos conserges fixos, hi ha 6 conserges 
interins o pendents que surten unes places vacants, 
que en cas de sortir la proposta d'ampliar la plantilla 
a 8 llocs de treball, qui les guanye, millorara la seua 
estabilitat laboral. 
4. El tema de la neteja formava, forma i s'esta 
negociant amb els sindicats, si formara part de 
les funcions del conserge. No hi ha noticies de les 
pressions que vostés anuncien. El se u desconeixement 
és tan gran que ni tan sois han sabut explicar-ho 
correctament (són interins o fixos o indefinits?, neteja 
al pavelló o a altres instal·lacions?, tots o només alguns 
treballadors netegen ?, lloc de treballa una instal·lació 
o rotatori? ... ) ni idea, no té ni idea! 
S. Represalies diuen. Cap ni una, tots els drets : 
baixa medica quan s'escau, vacances les mar-

cades i funcions com la resta deis conserges 
d'instal·lacions esportives. Un litigi té el seu 
tramit i aquest s'ha seguit en diverses ocasions 
escrupolosament, pel departament de personal 
i d'esports, informant i presentant-se tant a l'acte 
judicial com als de conciliació. 
Tot aixo senyors del BLOC tenen l'obligació 
de saber-ho, ja que en successives comissions 
informatives s'ha tractat (em consta), si els inquieta 
actualment, per alguna raó, poden preguntar, cosa 
que no han fet, ni faran. El seu modus operandi és 
desqualificar tant en la forma que ja és greu, com 
en el fons ja que menteixen (o desconeixen). L'única 
pregunta que queda, és al servei de qui? 
Potser la seua vanitat, no vol dría pensar una altra cosa, 
com la del nou ríe que no pot assumir amb dignitat 
la seua nova situació. Els ho puc dir més ciar, ja que 
potser no ho han entés. Tindre uns quants micros al 
davant cada setmana, no dóna dret a ser maleducat 
i a desqualificar sense la més mínima informació. 
Aquest és el seu estil i el seu consens. 

M a José Ferrer, regidora d'Esports 

Ferrer denuncia desigualtats entre aularis en la planificació de cursos de la EOI 
La regidora d 'Educació reca lca que I'Ajuntament no ha reta ll at les aj udes de l Ch iquibono 

Vt.l-

La regidora d'Educació de Vinaros, María José 
Ferrer, ha denunciat un tracte desigual a l'hora de 
planificar els cursos deis aularis de I'Escola Oficial 
d'ldiomes. 
Ferrer va explicar que la seu de la EOI a Castelló 
va obrir un curs d'anglés intermedi amb només 
cinc persones inscrites a Benicarló mentre que a 
Vinaros en van quedar fora de matriculació quinze. 
Segons la regidora, als alumnes vinarossencs "se'ls 
va propasar com a alternativa anar al poble veí 

de Benicarló atés que tenien 20 vacants, una cosa 
que no podia acceptar de cap manera perqué aixó 
volia dir que van obrir un curs amb només cinc 
alumnes". Al final , després d'algunes negociacions, 
segons va indicar Ferrer, "ens van concedir el 
professor que faltava i aquestes 15 persones han 
pogut matricular-se a Vinarós". 
La regidora també va recordar que durant dos 
anys consecutius 12 alumnes de primer de nivel! 
intermedi d'alemany s'han quedat sense poder 
cursar els seus estudis d'id iomes. "Si es va obrir un 
grupa Benicarló amb un alumnat de cinc persones, 
amb més moti u es podria obrir un grup per als 12 
alumnes d'alemany'; va apuntar. 

Chiquibono 
D'altra banda, la regidora d'Educació va voler 
aclarir que I'Ajuntament no ha disminuü les 
subvencions que dedica al Chiquibono, a causa 
de la preocupació traslladada per alguns pares 
respecte a una possible disminució en les ajudes. 
La regidora ho va desmentir assegurant que el 

consistori manté integres les bases del Chiquibono 
als xiquets i les xiquets que compleixen les bases. 
"Tenim un concert ambles guarderies de la ciutat i 
elles ens envien al mar<; el preu que tindra l'activitat 
que prestaran en horari de 9 a 12 i de 15 a 18 hores, 
i aquest any es va estipular un preu de 125 euros". 
A més, segons Ferrer, aquest any es va ampliar 
amb un punt aleatori a totes aquelles famílies els 
membres de les quals estiguen sen se feina a causa 
de la conjuntura económica, per a la qual cosa 
es va augmentar la dotació amb 9.000 euros, així 
dones la quantitat económica total que preveuen 
les bases del Chiquibono en ajudes s'eleva a la 
quantitat de 151.175 euros. 
Ferrer va assegurar que és per part de la 
Generalitat Valenciana per on havien disminu'lt 
les subvencions, circumstancia que no afectava 
en cap moment la quantitat subvencionada per 
I'Ajuntament. Aixó, segons explicava Ferrer, ha 
propiciat que les guarderies, a Vinarós totes de 
caracter privat, s'hagen visten la necessitat que els 
pares carreguen ambla diferencia. 

?nteriorismo !J l ecoración 

Nos adelantamos a la 
subida de impuestos 

Travesía Agustín Safón, 4 
VINARÓS 
Tel. 964 45 68 92 
www.novaboutique.net 
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TUALITAT 

SESSIÓ EXTRAORDINARIA DE 
L'AJUNTAMENT 

PLE DE 26 D'OCTUBRE DE 2009 

ORDE DEL OlA : 
ASSUMPTE ÚNIC. Fixar els dos dies amb 
caracter de festa local pera l'any 201 o. 

ij gabitec 

114 

mili o rnau 
. 
1ves, s.l. 

ADMINISTRACIÓN 
DE FINCAS 

31 octubre 2009 

El president de I'Associació d'Hostaleria critica que I'Ajuntament 
"retire la seua col·laboració" al Mes deis Arrossos 
Es presenten les XV Jornades Gast ronómiques "Novem bre. Mes deis arrossos" 

Rafael Mi ralles, durant el seu parlamenta la presentació de les Jornades 

!. J. nnllrH.n )( Fl r e ir.t-nt· F'r ,,, J:nnr.JI n 

El president de I'Associació d'Hostaleria, Rafael 
Miralles, va criticar durant la presentació de les XV 
Jornades Gastronomiques dedicades als arrossos 
que I'Ajuntament de Vinaros "haja retirat la seua 
col·laboració" i va demanar "que rectifique'~ 

"Aquest esfor<; és només deis prove'idors i 
deis mateixos restaurants perque aquest any 
I'Ajuntament ha dit que no podia col·laborar
hi. He de demanar que rectifiquen atés que 
aquesta iniciativa compleix 15 anys i sempre 
hi ha hagut una aportació de I'Ajuntament, 
perque actes com aquest han de sortir no 
solament de les butxaques propies, sinó 
també del consistori", va indicar Miralles, que 
java ser molt crític amb el Govern local perla 
seua decisió de no acudir a FITUR. 
Miralles va destacar l'absencia deis membres 
de I'Equip de Govern en la presentació d'unes 
jornades en les quals participen 16 restaurants 
de la localitat -quatre menys que l'any passat-, 
mentre sí que hi van estar presents representants 
de l'oposició i restauradors de la comarca 
pertanyents a les associacions d'hostaleria de 
Benicarló i Alcanar, a més d'una representació del 
Patronat de Turisme. 

També es va p resentar el nou packaging de 
les Roques de Vinarós 

Afrontar la crisi 
El president de l'associació de restauradors 
va considerar que l'assistencia de clients als 
restaurants durant aquest mes de novembre 
no sera la mateixa que en anteriors edicions a 
causa de la crisi encara que va mostrar esperan<;a 
que aquestes jornades gastronomiques tan 
consolidades servisquen per donar un impuls 
als negocis d'hostaleria de la localitat. "Amb els 
menús que presentem a uns preus assequibles 
esperem que l'esfor<; realitzat es veja compensat'; 
va apuntar. 
Miralles va agrair la implicació deis restauradors en 
una epoca de dificultat económica en la qual no 
es compta amb la col·laboració de I'Ajuntament. 
Durant la presentació es van oferir diversos deis 
diferents arrossos que es podran tastar durant tot 
el mes de novembre en els diferents restaurants. 
Entre els entrants oferts, van sobresortir les 
croquetes morellanes. 
Igual que en les anteriors edicions, s'ha editat un 
fullet on figuren els distints menús que ofereix 
cada restaurant, a més d'informació turística i un 
planol de la ciutat. 

La presen tació va comptar amb elevada 
assisténcia de públic 



ACTUALITAT 

Obiol di u que I'Associació d'Hostaleria no va rebre ajudes 
perque no va presentar la documentació requerida 

x.F/o 

La regidora de Turisme, Mamen Obiol, va 
demanar dimecres en nom de I'Equip de Govern 
la dimissió de Rafael Mi ralles coma president de 
I'Associació d'Hostaleria acusant-lo de fer un ús 
polític del seu carrec. 
Segons Obiol, I'Associació no va obtenir la 
col·laboració de I'Ajuntament -estimada en 
1.500 euros- en les jornades gastronomiques 
dedicades als arrossos perqué Miralles no va 
presentar la documentació necessaria que se li 
requereix a qualsevol entitat. 
"A Miralles se li ha explicat en diverses reunions 
que per rebre la col ·laboració de I'Ajuntament 
de Vinaros havia de presentar un llistat actual 
deis membres de I'Associació, pressupost i 
factures proforma de les actuacions a financ;:ar'; 
va explicar Obiol. 
La regidora del PVI també va apuntar que per 
a les jornades gastronomiques d'aquest any el 
Patronat de Turisme "no ha rebut cap sol·licitud de 
col·laboració" per part de I'Associació d'Hostaleria, 
matisant que "si s'hagués sol·licitat els requisits 

haurien sigut els mateixos". Obiol va voler tancar 
dimecres la polémica generada insistint que "a di a 
d'avui, Mi ralles encara no ha presentat cap factura 
de qualsevol jornada gastronómica que ha fet 
I'Associació, mentre que totes les altres entitats sí 
que s'ajusten al que demana I'Ajuntament ': 
La responsable de Turisme també va titilar 
les reaccions del PP i el BLOC d"'oportunisme 
polític'; assegurant que ambdós partits van ser 
degudament informats de la situació en les 
corresponents comissions. 
Obiol també va explicar que el motiu de no 
assistir cap membre de I'Equip de Govern a l'acte 
de presentació d'aquestes jornades va ser degut 
al fet que I'Associació "no va fer una invitació a 
I'Ajuntament, quan sempre se'ns havia enviat". 

FITUR 
Respecte a la no-assistencia de Vinaros a 
FITUR 201 O, Obiol va explicar que "la situació 
económica de I'Ajuntament ens obliga a escollir 
només tres fires'; afegint que FITUR "és la fira 

Polítics contra periodistes per una causa solidaria 
70 famí li es subsiste ixen a Vi na ros gracies a la tasca de Orites 

El Bar<;:a i el Mad rid regalen sama rretes signades per al 'Partit contra la Fa m' 

Un total de setanta famílies sense recursos 
economics aconsegueixen alimentar-se a Vinaros 
gracies a la tasca de Carites, que setmanalment 
reparteix lots d'aliments en una de les seues 
múltiples facetes humanitaries que ha hagut de 
multiplicar davant l'increment de necessitats 
registrat últimament. 
La directora de Carites lnterparroquial de Vi na ros, 
Amparo Salvador, va qualificar la situació actual 
com "horrible" jaque tots els nombrosos voluntaris 
ambque compta aquesta ONG resulten insuficients 
per atendre el constant increment de demanda 
d'ajuda, mentre que els recursos disponibles es van 
esgotant. En aquests moments Carites s'ha visten 
la necessitat d'atendre també ve'l'ns vinarossencs, 
quan fins ara solament necessitaven ajudes els 
immigrants nouvinguts i sense treball. "Donem 
menjar pera 70 famílies -va dir-, els done m el basic 
perqué puguen passar, no sense dificultats també, 
durant una setmana ... ens ajuda la ciutadania de 
Vinares que sempre respon bé pero hi ha tantes 
peticions que sempre ens quedem curts'; deia 
Salvador. 
El Partit contra la Fa m, que s'ha organitzat per al15 
de novembre al migdia en el pavelló poliesportiu 
en benefici de Orites, pot ajudar a pal·liar en certa 
forma aquesta situaciócrítica. S'esta rebent una total 
col·laboració d'institucions i particulars, segons 
es va destacar durant la presentació d'aquesta 
trobada de futbol sala que protagonitzaran polítics 
contra periodistes, incloent-hi també la intervenció 
de presidents d'entitats de la ciutat. 

La col·laboració no és solament en l'ambit local, 
així des del Reial Madrid s'han enviat samarretes 
de Benzema i Guti firmades per aquesta ocasió 
perla totalitat de la plantilla, a més d'una pilota 
també signada. El F.C. Barcelona també ha enviat 
una samarreta, ambla firma d'lbrahimovic, Messi 
i lniesta i s'espera aconseguir una acció similar 
amb el Vila-real C.F. i el Vinaros C.F. Aquests 
obsequis se sortejaran en el transcurs del partit, 
encara que també hi haura altres sortejos i 
sorpreses, a més de l'actuació del grup Locura, 
com va explicar Alfred Gómez, que és el maxim 
responsable de l'organització juntament amb 
Lluís Gandia. 
El motiu del partit és doble, recaptar una ajuda per 
a Carites i fer visible la gran tasca que fa aquesta 
institució, segons va destacar Gandia, que va 
animar la "gent VIP" que també hi participe jugant 
uns minuts. 
La fila zero ja esta funcionant des de fa setmanes, 
i es pot pagar mitjanc;:ant un compte obert en 
la Caixa Rural, a més de disposar d'un correu 
electronic pera oferir-se a col·laborar d'una forma 
o d'una altra, partitcontra/afam@yahoo.es. 
Salvador va explicar que Carites de Vinaros actua 
en diferents fronts, no solament en el repart iment 
d'aliments. Així compta amb una "ecobotiga" on 
ofereix roba a tan sois un euro la pec;:a, a més del grup 
d'acollida, el Projecte Clara pera dones; l'atenció a 
drogoaddictes, presos i les seues famílies, i el repas 
escolar, que atén 25 xiquets, encara que hi ha una 
llista d'espera de més de 40. 
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més cara i tindre un mostrador costa 4.000 
euros". Obiol també es va referir a la coincidencia 
de dates amb la celebració de Sant Sebastia, 
"un esdeveniment únic, per la qual cosa vam 
considerar que continuaríem assistint a altres 
fires i que aquest any en lloc d'assistir a FITUR ho 
faríem en la Fira de Turisme de Sant Sebastia". Per 
Obiol, el fet de no assistir un any no té per que 
repercutir negativament, atés que la informació 
del municipi es promocionara en un estand 
provincial conjunt. 

fil• cero: C•l..a lllur•l ce. J174-5899-9S-21)18173121 
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Alfredo Barbera Barbé, 

deL tV len. ten.art'o de 
San.t seba~t,a 

ara esta conmemoración tan 
importante para los vinarocenses, 
Barberá está pensando en retocar los 

salones con diferentes engalanamientos 
y nuevas comidas para celebrar el cuarto 
centenario, además de preparar otros 
atuendos especiales para todo el personal, 
entre otras acciones. 

Alfredo tuvo una infancia vinculada a sus 
raíces marineras y al folklore vinarocense. 
Descendiente de patrón de embarcación, 
su padre, Antonio, y su madre, Mercedes, 
también de saga con estirpe marinera, lo 
criaron junto a su hermano mayor, Antonio, 
en la barriada ribereña de La Mera. Su edad 
escolar la hizo en el clásico colegio del Pósito 
para hijos de pescadores. Al mismo tiempo, 
por su afición a la música se inició en solfeo 
y percusión por lo que de niño ingresó 
en el grupo Les Camaraes durante doce 
años, para tocar el triángulo de hierro, los 
palos de platerets, el caracol, cantar y bailar. 
Incluso tocó las castañuelas que le enseñó el 
legendario tío Gori. 

A pesar de que su hermano comenzara a 
trabajar en un oficio ligado al mar como es 
el de redero y además trompetista, Alfredo 
se hizo cristalero y tapicero. Luego se 
profesionalizó como disc-jockey en el mundo 
nocturno de las discotecas, durante varias 
décadas. 

No obstante, en momentos de ocio y 
paseo, ya venía con su mujer por la ermita 
y sus al edores, para caminar tranquilos y 
admirar la naturaleza, hasta que se enteraron 
que se necesitaba ermitaño-abastecedor 
de la hospedería. La vacante la subastó 
el Ayuntamiento y Alfredo al entrar se 
comprometió, entre otras cosas, a instalar 
cámaras de vigilancia interiores y exteriores 
por todo el entorno del santuario y la cruz, 
nuevo sistema de iluminación, recuperar las 
típicas paellas, la perenne brasa al menos en 
horas solares, etc. Así que como a Alfredo 
no le satisfacía ya tanto el pinchar discos 
durante las noches como cuando era más 
joven, esta oportunidad de cambiar de vida 
junto a sus familiares fue del agrado de 



todos. De manera que lo regenta desde hace 
seis años, junto a su esposa Maribel y su hijo 
Alexis. Ayudado también por sus suegros y seis 
empleados. 

El día a día en la ermita 

Una costumbre o tal vez obligación, tanto de 
respeto como de devoción, que se había perdido 
y que Alfredo recuperó el mismo año que entró, 
fue el recibimiento en persona por parte del 
ermitaño en la misma puerta del santuario, de 
la reliquia con su comitiva en la tempranera 
mañana del día de Sant Sebastia, siendo todo un 

asada para todo el mundo que llegó'; apunta. 
En otra ocasión, recuerda que para la cena y 
verbena de Sant Joan "preparamos la terraza al 
aire libre con las mesas, cubiertos, etc., y cuando 
la gente se disponía a sentarse, una ventolera 
con chubasco incluido se llevó por delante 
todo lo preparado, ante la impotencia de los 
camareros y demás': A todo ello, la clientela "se 
resguardaba bajo los arcos en las caballerizas, 
pues ante la lluvia era un buen refugio': Pero 
como en verano las tormentas duran poco, al 
cabo de un rato fueron los mismos comensales 
quienes mbntaron de nuevo las mesas, manteles, 
platos, etc., haciéndose cargo de la situación a honor para el ermitaño el 

poder custodiar la imagen 
bendita. fl V na UJ-IfttlfAbre qv.e 

-le kbía perd/do '1 
qv.e recuperó fv.e él. 

reú'b/lfA/enfo en per-!ona 
por parfe del erlfA/faño 
en La lfAt'-llfAa pv.erfa del 

pesar del retraso. "Al final 
por suerte todos salieron 
contentos'; recuerda. En el día a día, Alfredo 

pone especial cuidado 
en la higiene de los 
servicios públicos que 
hay en la plaza, con 
una constante limpieza 
diaria y reposición de los 
enseres. También recalca, 
que como mínimo dos 
veces al año, acude una 
empresa sanitaria con 
personal especializado 
para su desinfección, pues 

-lanfv.ar/o:~ de la rel,1v./a 
wn -!tt UJifA/f/va el día de 

San f Seba_¡f,a ,, 

En otro aspecto de cosas 
curiosas o naturales, nos 
comenta que todos los 
años viene una pareja 
de halcones para anidar 
en un rincón del tejado 
junto a la bóveda. Una 
vez finalizada la crianza 
se van hasta el próximo 
año. 
Otro acontecimiento que 
logró hacer, gracias a la 

no olvidemos que se ha multiplicado con creces 
la gente que ahora sube al ermitorio, tanto para 
visitar la iglesia, como para bodas, banquetes, 
bar, almuerzos, comidas en el restaurante, etc., o 
también fuera en el recinto adyacente y, cómo 
no, en el mismo patio y caballerizas, en donde 
comen por su cuenta innumerables comparsas 
y entidades. Hay asociaciones caritativas o 
benéficas cuyos afiliados son tratados con sumo 
esmero, e incluso se les hace precios especiales 
rebajados. 
"En muchas ocasiones la gran afluencia de 
comensales nos ha desbordado, como en las 
primeras Pascuas, pero el buen sentir de la gente 
vinarocense nos ayudó in situ a engrandecer la 
brasería, e improvisamos rápido más comida 

esforzada colaboración de los Nanos i Gegants, 
fue su concentración y sus bailes típicos en la 
plaza del ermitorio. 
"Ni que decir de las grandes romerías 
multitudinarias que anualmente se celebran, 
todos los peregrinos son testigos del denonado 
esfuerzo que realizamos estos días ante su 
desmesurada concurrencia'; indica. 
Resaltar, igualmente, la constante exposición de 
fotografíasdeiVinarósdeayer,quepersonalmente 
ha montado en los salones del primer piso de la 
hospedería, siendo muy visitada. 

Velando por el santuario 

Referente a su primordial labor de guardar y 
velar por el santuario viviendo y durmiendo en 
la casa del ermitaño, hace poco, de madrugada, 
el sistema de alarma los despertó al detectar la 
presencia de un intruso forjando el candado de la 
puerta de fuera del patio, y aliado un camión con 
tres sujetos agazapados. "Al instante soltamos 
los perros y se encendieron las potentes luces 
del recinto, con el sonar también de las alarmas. 
Rápidamente, se telefoneó a la Guardia Civil, por 
lo que pronto huyeron sin conseguir su objetivo, 
que por lo visto era efectuar un gran desvalijo'; 
apunta. 
"También velamos continuamente por 
las inmediaciones lindantes por posibles 
desperfectos, arbolado, fuegos, etc., estando en 
contacto con la Policía Local'; concluye. 

11 La expo-1/ú'ón de 
/ofo¡ra/ía-1 del 

V/nariJ.J de a'ter:~ qv.e 
per-!onallfAenfe ~ 

lfAOnfado en lo-1 -!alone-1 
del pr/lfAer p,:to de la 

/kJ_¡pedería:~ eJfá 4/endo 
lfAV.CJ v,'-!/fada. ,, 



Pruebas 
evaluadoras 
Los colegios Eduardo 
Martínez Ródenas de 
Benicarló y Virgen de 
la Asunción de Vi na ros 
fueron centros piloto 
del Baix Maestrat 
escogidos al azar por la 
Conselleria d'Educació 
para hacer por 
primera vez a través 
de Internet pruebas 
evaluadoras del grado 
de adquisición de los 
objetivos de ciclo en 
centros de Primaria. 

Boda 
Enlace de Daniel Alsina y M• 
Luisa Bort, en las caba llerizas 
de la ermita de Vi na ros el día 

1 O de octubre 

Un plaer és dinar una bona paella a l'ermita de Vinarós, amb bona companyia. 
Així ho vam fer i no dubtem a tornar-ha a repetir. 

11 octubre 2009 
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Rlberto y Elena Ayuntamiento de 
Vinarós el 17 de octubre 

31 octubre 2009 

,. 

Els exalumnes del Liceo Quijote es reuneixen en un sopar 
per recordar els vells temps, confiant que esta trabada es 
torne a repetir. Com més serem millar ho passarem! 

FÚtbOl Como cada partido de fútbol en el campo Cerval, la afición alentó a su equipo Vinarós C.F. 
Martina Martina, una xiqueta 

molt espavilada 

Confirmaciones confirmacion Asunción 
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Festival taurino benéfico de la peña Pan y Toros 

)(, IC rE 

La peña taurina Pan y Toros de Vinaros 
celebró el pasado domingo un 
festival taurino en la plaza de toros en 
conmemoración de su cincuentavo 
aniversario y a beneficio del IV Centenario 
de la llegada de la reliquia de san Sebastián 
a Vinaros. En el festival participaron 
los toreros de la provincia Paco Ramos, 

Vicente Prades y Alejandro Rodríguez, 
así como los novilleros Vicente Gómez 
Guerrita, Diego Lleonart y Juan Carrión. 
Previamente al festival, se celebró una 
multitudinaria comida de hermandad y el 
pasacalle hasta el coso taurino. La peña 
Pan y Toros es la entidad vinarocense con 
más socios, unos 700. 

31 octubre 2009 

Relevos solidarios 'Marató' de donants 

C or t>mfe Bmx Mot trar 

El pasado día 23 de octubre Cocemfe 
del Baix Maestrat participó en la 
carrera de relevos solidarios de 
Benicarló a Peníscola organizada 
por la Fundación Valenciana Gent X 
Gent. La carrera comenzó a las 17:30 
horas desde el Ayuntamiento de 
Benicarló, y el sitio asignado a nuestra 

asociación, para el relevo, fue en la 
avenida del Papa Luna donde estaba 
ubicado el tramo 7. La relevista que 
nos entregó el relevo fue Cristina 
Ferrendo, campeona de España en 
salto de altura 2008 en las categorías 
cadete y juvenil. El recorrido que 
hicimos fue de 600 m. 

El Centre de Transfusió de 
la Comunitat Valenciana, en 
col·laboració amb I'Ajuntament 
de Vinaros, va celebrar 
diumenge passat la marató de 
dona ció Vi na ros Solidaria. 
Va ser una jornada altruista 
destinada a incrementar les 

reserves de sang ambla finalitat 
d'atendre les necessitats deis 
hospitals valencians. Les unitats 
mobils del Centre de Transfusió 
es van desplac;:ar fins a l'antic 
col·legi Sant Sebastia, on en 
horari de matí i tarda van 
atendre a tots els donants. 
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Teatre musical 
per recaptar fons solidaris 

El popular grup de ball vinarossenc Locura va 
omplir l'auditori el passat cap de setmana amb 
la representació d'un musical de producció 
propia que va preparar amb fins benefics amb 
el suport de I'Ajuntament de la ciutat. 
Els fons recaptats es donaran a I'Associació 
Espanyola contra el cancer, Carites, El Cau i 
als pares de la xiqueta Lucía García Jiménez, 
afectada de paralisi cerebral i per a la qual 
ja es va organitzar recentment un festival 
benefic en la plac;a de bous. 

~ :=....==~===:..::==: 

L'espectacle, en que van participar 30 
ballarins, va consistir en una selecció de 
peces molt conegudes del genere musical 
(Cabaret, Chicago, A Chorus Line, Hoy no me 
puedo levantar, Fama, Somriures i 1/agrimes ... ), 
catorze en total a les q uals es van afegir dialegs. 
Els joves ballarins van posar-hi la resta tant 
en els balls com durant les dramatitzacions 
de cada número. El musical va ser acurat en 
tots els aspectes (il·luminació, coreografies, 
interpretacions, vestuari , etc.) , i és que els 
més de trenta actors-ballarins participants 
van estar assajant durant més d ' un mes. 
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Era la primera vegada que aquest grup 
vinarossenc cobrava per veure un deis seus 
espectacles encara que ho feia per una causa 
solidaria . La situació provocada per l'actual 
crisi ha suposat pera les entitats socials de 
Vinaros un increment d ' usuaris entre un 30 
i un 40 per cent. En la funció inaugural va 
estar present la regidora de Cultura, María 
Dolores Miralles. 

María Concepción Albaiges Rabinat como presidenta de la Asociación Española contra el Cáncer 

Junta Local de Vi na ros; en su nombre y en el de toda su junta directiva, desea expresar su máximo 

agradecimiento a todos y cada uno de los componentes del grupo Locura por su colaboración 

desinteresada, al hacer causa común con la sociedad en la lucha contra el cáncer 

..... 
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- MENU DIARIO 10,90 € 

MENU DE NOCHE 13,90 € 

JUEVES NOCHE Y VIERNES NOCHE: 

LA COSTILLA ADOBADA POR SOLO 6,- € CON PATATAS FRITAS 
-- ESPECIALIDADES EN TAPA, CARNE, PESCADO, 

PAELLAS, ARROZ NEGRO, FIDEUA 

CIVARADERO S/N - CLUB NA UTICO VINAROS 
964 45 09 04 1639 04 68 51 

All/ERTO TODOS LOS DIAS A LAS Jz- -14- WNESDIA DE DESCANSO 



Cocer1fe i na ug u r a 1 a 
cinquena mostra 
fotografica 
"Trencant 
barre res" 

Cocemfe Vinarós ha inaugurat la m ostra fotografica 
"Trencant barreres" en els baixos de la biblioteca 
municipal. Aquesta és la cinquena edició d'una 
exposició amb l'objectiu de sensibilitzar els 
alumnes de les escoles en aspectes d'accessibilitat, 
mitjanc,:ant fotografies de situacions reals amb les 
quals es traben el col ·lectiu de discapacitats en la 
ciutat. Per aixó, Cocemfe realitza visites guiades 

El sábado 24 de octubre 
el grupo de teatro 

Candilejas actuó en el 
Hogar San Sebastián 
haciendo pasar una 

agradable tarde a sus 
residentes con la obra 

Pepe siempre será Pepe. 
Gracias a todo el grupo 

Prototip 'Projecte llagostí' 

a la mostra, per la qual passaran tots els col·legis 
públics de la localitat. 
Després de la inauguració, que va comptar amb la 
presencia de !'alcalde, Jordi Romeu, i el president 
de Cocemfe a Vinarós, Manolo Celma; el director 
de la Fundació CEDAT de la Comunitat.Valenciana, 
Pedro Ramiro, va realitzar una xarrada en la qual va 
explicar els aspectes basics d'un pla d'accessibilitat. 

ctubr • 20cu 

Cal recordar que Vinarós ja té redactat el seu Pla 
d'Accessibilitat, el desenvolupament de la qual 
sera financ,:at a través del Plan Confianza de la 
Generalitat. 
Ramiro va destacar que Vinarós és una ciutat que 
ha canviat a millor en aspectes d'accessibilitat pero 
va defensar que el Pla d'Accessibilitat "la canviara 
encara més". 

Un grup d 'alumnes d'automoció de 
I'I ES José Vilaplana de Vinarós ha 
participat a la Murcia Solar Race, 
una cursa de vehicles alimentats per 
energies alternatives. Aquesta cursa 
ha estat organitzada per !'Agencia de 
Gestió d 'Energia de la Regió de Múrcia 
(ARGEM). i s'ha celebrat al circuit de 
velocitat de Cartagena (Múrcia). amb 
una participació de 18 equips de tot 
el món. L'equip de Vinarós amb el 
vehicle Projecte L/agostí va quedar en 
tercera posició, després de realitzar 
un total de 284 km amb un sol litre de 
combustible. 
Per als alumnes ha sigut una 
experiencia molt positiva, ja que van 
poder compartirtreballs i conviure amb 
alumnes de la Universitat de Múrcia, la 
qual ens va cedir les seues instal·lacions 
per tal de fer modificacions i preparar 
el nostre vehicle pera la cursa . 
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CULTURA 

-JOVENTUTS 

·--'=~ Xt Concurs l'XI Concurs 
de Música 
de Cambra 
compta 
ambla 
participació 
de 18 grups 

, Internac iona l 
. ' . 

6, 7 i 8 Novembre 2009 
U 11.1 lunil (flll"< ripc in 1 'd~ •lt·mhn• 

HJscs www.jmspain.org 1 www.vinaros.org 
www.comunitatva lenciana.com 

Camping Brass 
Quin Quintet 
Clave de 2 
Dúo Sophis 
Dúo Zavasax 
Dúo Aguirre León 
Cuarteto Harmónico 
Trío de Cuerdas de Valencia 
Ribera Brass Quintet 
Entreclases Brass 
Dúo Ettro 
Alla Breve Dúo 
Cuarteto Matsal 
Dúo Alfageme 
Trío Viardot 
Dúoldún 
Dúo de Música de Cámara Vi olí Piano 
Brass and Piano Trío 

><.Flores 

Un total de 18 grups procedents de no u comun i
tat s autonomes pa rticiparan en I'XI Concurs Inter
nacional de Música de Cambra Ciutat de Vi na ros, 
organ itzat per Joventuts Musicals i finan.,at per 
I'Ajuntament, que tindra lloc en l'auditori muni
cipal els dies 6, 7 i 8 de novembre. D'aquests, 9 
seran duos, 3 tríos, 2 quartets i 4 quintets. 
El divendres 6 de novembre tindra lloc el concert 
inaugural a carrec del quartet Quans, guanyador 
del 2006, mentre que el dissabte comencen les 
audicions de la fase final a partir de les 16 h. L'acte 
de clausura tindra lloc el d iumenge a les 18 hores 

amb el lliurament de premis i el concert a carrec 
deis guanyadors. 
El concurs seguira comptant amb un jurat de 
prestigi i estara compost per cinc membres, 
procedents del conservatori de Castelló, Vila-seca, 
I'Escola Superior de Música de Catalunya, i del 
conservatori de Valencia, a més d'un guanyador 
del concurs permanent de Joventuts Musicals 
d'Espanya. 
Els premis del concurs són de 2.500 euros per al 
guanyador, 1.500 per al segon grup classificat i 
1 .000 euros peral tercer. 

(Valencia) 
(Balears) 
(Cartagena) 
(Castelló) 
(Terol ) 
(Aibacete) 
(Sevilla) 
(Valencia) 
(Valencia) 
(Aiacant) 
(Palencia) 
(Barcelona) 
(Madrid) 
(Valladolid) 
(Segovia) 
(Barcelona) 
(Aiacant) 
(Barcelona) 

XI Concurs Internacional de Música de Cambra Ciutat de Vi na ros 

Divendres, 6 de novembre 
Acte inaugural del 

concurs. Concert inaugural del concurs 
Quartet Quantz 

Dissabte, 7 de novembre 
lnici del concurs - fase 

eliminatoria. A I'Auditori Municipal 
Ayguals de lzco 

Diumenge, 8 de novembre 
"'""'""'""~ Continuació del concurs 

- fase final. A I'Audltori Municipal 
Ayguals de lzco 

Acte de clausura. Lectura de 
l'acta del jurat. Uiurament de premis. 
Concert de guardonats 3r, 2n y 1r 
premi 

Avui, dissabte 31 d'octubre a les 18.00 h al local social de les Ames de Casa (e/ 
Almeria). tindra lloc l'assaig de components i excomponents de la coral juvenil 
Sant Sebastia per preparar el concert commemoratiu del 25é aniversari que se 
celebrara el proper dissabte 9 de gener 

23 1 



CULTURA 

Isabel Serrano captiva terres alemanyes 
W AI ~··~ ______ K_ULTUR IN GELSENKIRCHEN 

KJAnge cler 
Ewltll<dlnder 
Altstadtklrche 

Die Sprache der Farbe 
ve.rSUndigtmgsprobleme ktnnen Renatt srarKIIeln und Isabel Sen'aoo nieht: Sle lassen 81kler spt!Chen 

Redacció 

La pintora Isabel Serrano, nascuda a 
Sant Vicen<;: de Montalt (Barcelona) i 
establerta a Vinaros des de fa més de 
vint anys, ha exposat a Gelsenkirchen 
(Aiemanya) conjuntament amb la 
pintora i escultora Renate Braenlein 
en la Galeria BGK, amb el títol "Farben
Colores': L'exposició, plena de color, 
va entusiamar els visitants d'aquesta 
regió del Ruhr. 
Pel que fa als elements d'lsabel Se
rrano, les seues portes de barca recu
perad es i convertides en obres d'art; 

---IWli i'IAir __ _ 

un rem imposant la seua presencia 
com un tótem; quadres escultorics; 
textures; metal·litzats; la seua preocu
pació per l'esperit del temps; I'Univers 
i l'experimentació en diferents mate
rials, i les pintures de resines amb molt 
de color, va ser el que més va interes
sar fins al punt que Isabel Serrano ha • 
sigut invitada a participar l'any 201 O, 
any que Essen sera la capital europea 
de la Cultura, en una gran pro posta en 
que participen tots els membres de la 
Galeria BGK de Gelsenkirchen. 

. / 
En preparac1on .. 

Rutas 
Maestrazgo, Matarraña, 

Bajo Aragón, Terres de I'Ebre 
y su entorno 
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Sergio Bou, 
alcalde de Santa 
Magdalena de 
Po/pis, recibe de 
Jaime Segarra, 
agente comerci
al de Rutas del 
Maestrazgo y su 
entorno, una co
lección de libros 
de la editorial 
Antinea de rega
lo por haber co
laborado el ay
untamiento en 
la guía dedicada 
a su municipio. 

udragora.Ro b iD.son 
1 

~ Oleos ct.:. Gouaches l\Tovember 09 

anunclate al 
687 843 656 



CULTURA 

A mies de Vinaros presenta un llibre sobre 
el Vi na ros de l'epoca musulmana 

A.C.Amics de Vinarós/ Fotos: X. Flores 

L'associació cultural Amics de 
Vinaros va presentar dijous 22 
d'octubre un nou llibre que am
plia la biblioteca Mare Nostrum, El 
Vinarós de /'epoca musulmana. ln
terrogants. En aquest segon llibre 
de David Gómez Mora, l'autor in
tenta il·lustrar-nos des d 'una visió 
geogrilfica, l'escenari sobre el qual 
es desenvolupara la vida en el ter
ritori vinarossenc, durant una eta
pa de l'edat mitjana, que pel que 
fa a la nostra historia local, fins 
ara resultava practicament des
coneguda . Un període cronologic, 
en el qual la cultura musulmana 
regia les pautes d 'una societat, de 
la qual practicament conservem 
escassos vestigis que permeten 
aprofundir més si és possible so
bre la seua forma de vida. 

Es tracta, per tant, d'un projecte 
ambiciós, on s'ha indagat a fons 
cada detall de que tenim constancia, 
distribuint-se finalment en quatre 
blocs d'estudi, que componen la base 
d'aquest treball d'investigació. 
La se u a estructura segueix mantenint
se fidel a l'estil de David, regint-se per 
un qualitativisme geografic, per mitja 
del qual es desvelen i plantegen 
alguns aspectes d'interés, vitals de 
cara a la reconstrucció del passat 
d'aquesta localitat. 
En el primer bloc, veiem com es 
tracta la tematica que ha envoltat 
tot el que han sigut fins al moment, 
els elements més populars d'aquesta 
cultura en la nostra població, com 
ara les arrels del seu toponim, restes 
o evidencies arqueologiques, etc. 
En el segon bloc, l'autor trau a 

Semana de 
e va ngel ización 

Del lunes 16 al viernes 20 

8:30 horas 
laudes y misa en la parroquia de Sta. 

Ma Magdalena 

19:30 horas 
Misa con predicación del misionero 

en la Iglesia arciprestal 

Otras actividades 
Visita domiciliaria a los enfermos 

(Avisar a las parroquias los que desean 
ser visitados.) 

Bendición de las casas 
(Avisar a las parroquias las que quieran 

ser bendecidas.) 

Encuentros con niños y adolescentes 

Tel. 626 896 848 -- 61 O 965 987 

Entrega deis premis 

EIVIOartSGil .. ca--. 
1uterrmo1es. 

la palestra les distintes teories 
existents entorn de la ubicació de la 
primitiva alqueria musulmana que 
va donar nom al municipi, així com 
una interessant proposta personal, 
sobre la instal·lació de possibles 
construccions de l'epoca, fins a la 
data desconegudes. 
Durant la tercera part, es plasmen 
diverses notes sobre com va poder ser 
la climatologia, i conseqüentment, 
economia agrícola del moment, 
basat-se en algunes proves, existents 
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en toponims i restes d'alguns edificis 
histories. 
Finalment, en el quart apartat, tenim 
una línia d'investigació totalment 
nova, i que per primera vegada es 
dóna a conéixer en aquest llibre: 
!'existencia de mossarabs a Vinaros 
durant l'epoca de domini musulma, 
un element d'interés, on es presenten 
distintes hipótesis de treball, així 
com proves materials que en el seu 
conjunt, complementen aquesta 
monografia local. 

~~ 
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Dia : 20 de novembre de 2009, divendres 
Hora: 21 h ASSOCIACIÓ CULTURAL 

AMICS DE VINARÓS 
1 r Gabriel Puig Roda d'aquarel·la Lloc: Salones Palladium de Vinaros 

3r Borras Jarque d'investigació historica Podeu recollir els vostres tiquets a la seu soc ial 
(Sant Ramon, 13) 



CULTURA 

Dissabte 31 d'octubre, a les 20 hores, Conferencia de Walter 
Bernecker "La transició de la dictadura a la democracia: el cas espanyol" 

1 

Lloc: Sala d'actes de la Fundació Caixa Vinares 
Organitza: Regidoria de Cultura i Fundació Caixa Vinares 

S de novembre, a les 22 hores, Projecció de la pel·lícula: Los olvidados 
de Luis Buñuel (1950). 
Lloc: Sala d'actes de la Fundació Caixa Vinares 
Organitza: Fundació Caixa Vinares 

6, 7 i 8 de novembre, XI Concurs de Música de Cambra. 
Divendres 6 de novembre a les 21 hores, concert inaugural del Concurs 
amb els guanyadors de l'any passat. 
Dissabte 7 de novembre a les 16 hores, comenc;ament audicions fase 
eliminatoria 
Diumenge 8 de novembre: 
1 Oh Comenc;ament fase final 
18 h Lliuraments de premis i concert de guanyadors 
Lloc: Auditori Municipal 
Organitza: Regidoria de Cultura 
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FUNDACIÓ CAIXA VINAROS 
ACTIVITATS DARRER TRIMESTRE 2009 

NOVEMBRE 
Durant tots els dijous del mes, 
cine amb la col·laboració de la 
Seu del Nord de I'UJI. Aquest any 
es projectara el cicle: 
DESARRAIGADOS EN EL CINE 
LATIONAMERICANO 
- S novembre a les 22h: Los 
olvidados de Luis Buñuel (1950) 
- 12 novembre a les 22h: La 

vendedora de rosas de Víctor 
Gaviria (1999) 
- 19 novembre a les 22h: La Virgen 

de los sicarios de Barbet Schroeder 
(2000) 
- 26 novembre a les 22h: Ciudad de 

Dios de Fernado Meirelles (2002) 
Les projeccions seran a la sala 
d'actes de la Fundació Caixa 
Vinares a les 22.00 h i !'entrada és 
lliure. 
Divendres 13 de novembre a les 
20.00 h inauguració de l'exposició 
de Rosa Cortes "Liums i misteris 
deis arbres del bosc': Exposició on 
!'artista utilitza una multiplicitat 
de tecniques: teles, fusta, 
elements naturals i, darrerament, 
la fotografia. Tot aixo fa que el 
resultat final abriga una porta 
cap a la pluralitat, sense deixar 
de manifestar-se com un tot 
harmonic. 
20 de novembre a les 22.00 h, a 
I'Auditori Municipal, concert de 
musica antiga a carrec del grup 

Alm. És un concert organitzat 
conjuntament amb I'Ajuntament 
de Vinares. 

Aquest grup esta integrat per 
Albert Garcia, Efren López i Pau i 
Laia Puig. 
Aquest concert fara un recorregut 
per les músiques tradicionals de 
diferents pa·lsos, des de la nostra 
terra passant per la Bretanya, 
Grecia, Bulgaria fins a Azerbayan i 
puntualment interpretaran algun 
tema de música antiga occidental 
i fins i tottemes contemporanis de 
composició propia pero sempre 
basant-se en músiques modals, 
ja siguen d'Orient o d'Occident, 
tradicionals o contemporanies. 
Pel que fa a la instrumentació, el fil 
conductor d'aquest concert seran 
instruments com ara la dolc;aina 
als vents i la viola de roda, encara 
que també estaran presents altres 
instruments com la gaida búlgara 
(gaita de Bulgaria). la cornamusa 
i diferents instruments de corda. 
És un concert obert a tothom 
i emmarcat dintre de la 
programació d'activitats del IV 
Centenari. 
També, al mes de desembre 
i com ja és tradició la Caixa 
Vinares repartira els calendaris i el 
moscatel! a més de la cistella per 
als pensionistes. 



PESCA 

Andrés Albiol 

De nuevo el 'Vicente Gil' doró la Jonja 

Mar con neblinas matinales 
Comenzó la semana con varios días con una tenue niebla por la mañana, que a medida 
que el sol iba alzándose para ganar en fuerza, la iba disipando hasta que desaparecía. 
El estado de las aguas fue tranquilo. Se pudo faenar bien en todas las modalidades 
pesqueras que están operativas. 
La pesca de arrastre faenó las cinco jornadas hábi les. Sus capturas fueron : langostino de 
25 a 33 €/kg (depende grosor), calamar de 9 a 21 , pescadilla de 3 a 8, miseria a 9, rape de 
2 a 8, peluda a 5, caracol de 6 a 1 O, salmonete de 3 a 6, galera de 3 a 4, mol/era, burros y 
aranya de 2 a 4, cintas, cangrejo, jurel, bis y morralla de 1 a 3. 
El cerco pilló poco peix blau. El lunes entre cinco traíñas subastaron 500 cajas de dorada 
de 2 a 1 O (según tamaño) y de letxa 100 a 6. De sardina 50 cajas a 20 €/caja (12 kg) y 80 de 
boquerón a 15. El martes cinco 1/ums llevaron 300 cajas de dorada de 6 a 11. De jurel a 300 
a l . Y el miércoles seis barcos atraparon 100 cajas de seitó mediano a 1 O y 50 de sardina a 8. 
Y de nuevo el Vicente Gil efectuó una gran extracción de 1.186 cajas de dorada, que dieron 
en báscula un total de 7.480 kg para cotizarse de 6 a 9. 
La mayoría de trasmalleros pescan lenguado de 14 a 18 €/ kg, rombo a 20, tigre a 8 y 
sepia a 7. Otros, al pagel de 4 a 12 y mabre a 5. Ellangostero llevó estos crustáceos a 40, 
bogavante a 25, gallineta a 17, pargo a 15 y corba y mamona a 3. 
El palangre extrajo lubina a 16 €/ kg, sargo a 8 y congrio a 2. 
Se levantó la pesca del pulpo raquero con cadufo. Se valoran de 3 a 6 €/ kg. 

A la baja el censo nacional de buques 
Según datos ministeriales al cierre del ejercicio de 2008, el censo de la flota española 
de pesca se halla en continuo bajón . El total de embarcaciones es de 11 .247. Por 
modalidades, vemos que hay 733 cerqueros, 1.402 arrastreros, de artes rascos y 
enmalles 160, de palangreros 490 y de artes menores 8.462. La Comunidad Valenc iana 
es la qu inta con 720 barcos (la primera es Galicia con la mitad del censo). En el 
Med iterráneo, e l total de ba rcos español es que faenan es de 3.337, siendo 277 de 
cerco, de arrastre 840, pala ngre ros 168 y de artes menores 2.052. 

31 octubre 2009 

Quan els bous pesquen ambla xarxa solen desenterrar 
i, per tant, capturar aquests caragols. No han tingut 
mai valor comercial, de manera que a l'instant s'han 
retornat al mar. Malgrat ser comestibles, són pocs els 
pescadors que n'han menjat. Tan sois s'ha aprofitat 
alguna vegada la closca com a objecte de decoració, 
records turfstics o pera algun col· leccionista. 
En castella se l'anomena barquita i escafandra. En anglés, 
couve-hubble-sehe/1. En francés, scaphandre. El seu nom 
científic és Scaphander lignarius. 
Aquest mol·lusc de la classe deis gasterópods pertany 
a la família deis escafandids. Aquest genere es 
caracteritza per tindre una closca ovoide, prima 1 fragil, 
i estrenyiment conic en la part superior. l'últim gir és 
molt ampli i, per tant, !'obertura també ho és. La seua 
escultura esta formada per estríes fines. No té la classica 
tapa de tancament, atés que no li fa falta perque la part 
carnosa de !'animal és tan gran que no es pot retraure 
totalment en !'interior de la closca. 
La closca té vetes com la fusta, per aixo el seu nom 
en llatf. Hi predomina el groc marronós amb el blanc. 
l'interior és blanquinós. 
La talla máxima és de 7 cm. 
El cos té un peu ample reptant que li fa de sola 
d'arrossegament. El cap és gran. Els u lis, sesslls.l'estómac 
té dos plaques trituradores. La coloració corporal també 
té una tonalitat blanca. 
Per a la reproducció els ous s'embollquen en masses 
gelatinoses. Després de descloure's les larves duen una 
vida planctonica, per baixar al fons sobre el substrat 
i viure per sempre enterrat en aquesta classe de fons 
sedimentaris fins a grans profunditats. S'obri pas al fang 
amb el seu escut cefalic, que l'utilitza com una arada. 
~s un gran depredador 1 camrvor. Creix allmentant-se 
de cucs, bivalves, etc., que atrapa. Se'ls engull sencers 
perque la closca els tritura. 
Va creixent i fa la closca més gran a base de carbonat 
calcic, amb espesses costelles espirals que les 
perllonga. 
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Gaspar Redó 

Posit1vo balclnc e 
;l ni rl n rt Ir r 

Uno de los deportes que sin duda más 
ha destacado, ha sido el atletismo, 
ya que el club Esportiu Vinaros fue 
protagonista por partida doble. Primero, 
en Gandia, donde el atleta local Kevin 
Ripollés logró brillantemente el título 
de campeón autonómico en salto de 
pértiga en categoría cadete, siendo 
tercero su compañero Kevin Cornil. En 3 
km marcha atlética la joven atleta Sofía 
Limón consiguió el Subcampeonato 
Autonómico. 
El segundo éxito fue conseguido días 
después por Kevin Ripollés en los 
campeonatos de España al aire libre 
disputados en El Prat de Llobregat al 
quedar tercero y medalla de bronce de 
salto de pértiga en categoría cadete. 
En balonmano, por fin, el C.B. Vinaros 
saliendo de su "bache" ganó con bravura 
al C.B. Elda por 24 a 25 en su cancha. 

HAN BOL. Club Balonmano Vinaros 

Grata sorpresa 

ELDA COSTA VINAROS 

Rey E., Ma rc Sanz (porteros), Jesús Alfonsín (1 ), 
Nahuel (3), Eddy (4), Aissa, Ha raid (3), José A 

(5), Marc M. (3), M. Pinill a, Ag ustín (3), Ra fa (3), 
José Ma, Ruben 

De gran sorpresa podríamos calificar la victoria del 
pasado sábado, ante un equipo veterano y con 
mucho oficio, ya que ocupa los primeros lugares 
de la tabla y el año pasado jugó fase de ascenso a 
Primera Nacional. 
El Vi na ros jugó su mejor partido en este año, con 
un juego totalmente diferente al que nos tenía 
acostumbrados, una defensa 6-0 y un ataque 
rápido. El Elda no supo pararnos y nos llevamos los 
dos puntos que animan al equipo para trepar hasta 
los puestos de arriba. 
Agradecer a Claudi Olivé el tiempo que ha estado 
con nosotros y desearle suerte en su futuro, y 

Muy Sr. Nuestro: 
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darle la bienvenida a nuestro nuevo entrenador, 
Javier Balada Ortega, que junto con José Ramón 
Delhom, han apostado y lo han dado todo para 
que el Vi na ros siga haciendo afición. Parece que de 
momento lo están consiguiendo. 
Destacar a nuestros jóvenes jugadores locales Marc 
Martorell, Eddy, Agustín Serrano, Jose M•, Ruben 
Constante y Aissa, que con su entrega y aportación 
fueron los artífices de esta victoria. 
El próximo sábado otra difícil tarea contra el 
Alcasser, pero esperamos a la afición para que nos 
anime. 
Sábado 31 de octubre a las 17.30 h, presentación 
de nuestra base y de los equipos de los colegios, 
mamás, papás, abuelos, abuelas, etc. No faltéis 
para ver a nuestros campeones más jóvenes. 
A las 18.30 h, tendrá lugar el encuentro entre el 
Vinaros y el Alcasser. 

En baloncesto el equipo junior 
masculino del C.B. Vinaros ganó 
también de manera justa al C.B. Dragó 
Vall d'Uixó por el tanteo de 65 a 67 en 
partido correspondiente al Campeonato 
Autonómico. 
Finalmente, en fútbol, el juvenil del 
Vinaros C.F. ganó sin paliativos a un 
duro y correoso C.D. Benicassim por 3 a 
1 en partido disputado en el Cervol. 
Felicidades por todos estos éxitos 
conseguidos para nuestro deporte. 

El próximo sábado día 31 a partir de las 
17.30 horas, nuestro club celebrará en 
el pabellón municipal la presentación 
de todos sus equipos de base y colegios 
para esta temporada 2009-201 O, motivo 
por el cual estaríamos encantados y sería 
un placer para nosotros el contar con su 
presencia en este acto tan importante y 
emotivo para nuestro club. 

Seguidamente, se jugará el partido 
de liga entre los equipos del Club 
Balonmano Alcasser (Valencia) y el Club 
Balonmano Vinaros de Primera División 
Autonómica. 
En la confianza de vernos personalmente 
y saludarle este próximo sábado, reciba 
mi más cordial saludo. 

, ~un l l '" 
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DiscapacitJdos: útiles y necesarios 
Rafael Mingo 

"Soñar cualquier cosa que quieras soñar, 
eso es lo hermoso de la mente humana. 
Hacer cualquier cosa que quieras hacer, 
eso es la fuerza de la voluntad del hombre. 
Confiar en ti mismo y llevarte hasta tus 
propios límites, eso es el coraje que lleva 
al éxito'; Bernard Edmonds. 

Me atrevo a decir de vosotros, 
mis nadadores, que sois unos 
grandes soñadores pues, en cada 
movimiento, en cada brazada que 
ejecutáis, no sólo buscáis mejorar 
vuestras marcas, no, hay algo mucho 
más importante que al mundo de 
"capacitados" se les escapa: buscáis la 
igualdad y la dignificación entre los 
seres humanos. Más aún, demostráis 
con vuestro trabajo, que sois útiles y 
necesarios en esta sociedad do~de 
parece que sólo pueden sobresalir 
los superdotados. 

Por vuestro trabajo, a pesar de 
cualquier "diferencia': podéis estar 
orgullos de ser capaces de conquistar 
vuestra integración y el respeto de la 
sociedad. 
Yo, como vuestro entrenador, estoy 
convencido que la natación es una 
de las mejores formas para mejorar 
vuestras capacidades físicas: la 
movilidad y la coordinación entre 
otras. Pero más importante, también 
a través de la natación y como 
consecuencia de mejorar vuestra 
capacidad física, mejoráis también 
vuestra estabilidad psíquica, 
encontrando la confianza en aquello 
que estáis haciendo. 
No pocas veces observo con pena, 
que aquí en Vinaros donde vivo, 
hay muchos jóvenes discapacitados 
que se están perdiendo una gran 
experiencia, la del deporte adaptado; 
supongo que sus padres, familiares, 
amigos o personas cercanas a ellos, 
no les informan ni les animan a 

inscribirse en estas actividades que 
Cocemfe, a través del Club Bamesad, 
organiza para ellos, tanto físicos 
como psíquicos. Por todo ello quiero 
llamar la atención de estas personas, 
para que se informen y, si es posible, 
inscriban en las actividades para 
discapacitados a todas aquellas 

personas que reúnan los requisitos. 
Sin duda, será de una gran ayuda 
para todos ellos. También desde estas 
páginas busco llamar la atención de 
aquellos que tengan algo que ofrecer 
a este colectivo de discapacitados. 
¿Quieres ser voluntario? Da un paso 
al frente, ellos te lo agradecerán. 



L'escola d'atletisme, al cent per cent 

La nova temporada 2009-201 O ha comen~at 

al maxim per a tots els joves atletes de I'Escola 
d'Atletisme del CE Vinarós-Aigües de Vinarós. 
Després de la brillant campanya anterior, en que 
els nostres esportistes van participar amb exit 
aconseguint medalles en tots els campionats 
provincials, autonómics i nacionals als quals 
van participar, han tornat a la disciplina deis 
entrenaments, carregats d'il·lusió i amb ganes 
d'entrenar encara més dur i córrer una mica més 
rapid, saltar encara més alt i arribar un poc més 
lluny en els llan~aments. 

L'Escola, en conveni amb el Consell Municipal 
d'Esports, esta formada pel Grup d'lniciació 
(edats entre els 6 i els 12 anys), que aplega els 
més menuts, entrenats per Alex Moya, a les pistes 
d'atletisme els dimarts i dijous per tal d'aprendre 
totes les disciplines d'un esport tan variat com 
l'atletisme; salts, carreres de velocitat; tanques i 
fons; llanc;aments; relleus etc. Enguany, juntament 
amb els que ja entrenaven l'any passat, s'hi han 
incorporat nous xiquets i xiquetes i el grup arriba 
a uns 30 atletes. Tot un exit. 
El Grup de Tecnificació esta dirigit per un atleta 
i entrenador de categoría nacional, el saltador 

PESCA. La Lubina 

11 o concurso de pesca 

de perxa Gaspar Mateu, i el segon entrenador, 
Carlos Sanchez, i tots dos s'encarreguen de la 
especialització en les diferents proves de prop de 
25 joves atletes (entre 12 i 18 anys), queja fa anys 
que formen part del club, i que afronten amb il·lusió 
una nova temporada, amb ganes de millorar tots 
els resultats de la passada, i a poc a poc fer créixer 
el nostre club i situar l'atletisme de Vinarós entre 
els millors del País Valencia. Els desitgem molta 
sort a tots per a aquesta temporada que tot just 
comen~a . 

1 o Rafael Pepio 
2° Ángel Alcácer 
3° José A. García Burgos 
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ATLETISME. 

XXV Mitja Marato 
del Baix Penedes 

Un total de 500 corredors van finalitzar la 
Mitja Marató Internacional del Baix Penedes, 
entre ells la jove atleta local Alba Sánchez 
que, dins del cicle d'entrenaments per a 
preparar la temporada de marxa en ruta, 
va participar-hi i va acabar en cinquena 
posició de la classiiicació general femenina 
amb un crono d'1 h 36'16': El circuit, que va 
transcórrer per la contornada de la ciutat 
del Vendrell, es va caracteritzar per la 
duresa deis primers 11 km, que castiguen 
molt les cames deis corredors i la resta fins 
a completar els 21,197 km amb pujades i 
baixades. 
Enhorabona a Alba i que seguisca tan 
animada. 

El pasado sábado día 24 de octubre, 
el Club de Pesca Deportiva La Lubina 
celebró el undécimo concurso de 
pesca desde las 19:00 a las 01:00 
horas en la playa del Fortí, en la 
modalidad de individual. Después 
de sufrir en mitad de semana de un 
temporal de mar con lluvia y viento 
nos encontramos a la hora de 
empezar el concurso mar calmada 
y con una temperatura excelente 
para la práctica de la pesca y que 

se prolongó durante las horas 
que duró el concurso. Debido a la 
gran actividad que hay en estos 
tiempos (caza, recogida de setas, 
etc.) la afluencia de socios a este 
concurso fue poca, siendo en total 
unos 30 participantes. En cuestión 
de capturas aún fue peor porque 
fueron muy pocas, siendo los más 
afortunados y al final ganadores, 
los siguientes socios: 

Antonio Carrasco Romero obtuvo la 
pieza mayor, un m abre, que pesó 440 g. 
Desde estas líneas el club agradece 
el patrocinio de este concurso a la 

empresa Projecal Enginyeria. Ahora 
sólo nos queda agradecer vuestra 
asistencia a los concursos y animaros 
para que participéis en el próximo 
y último concurso del campeonato 
local, que se celebrará el día 8 de 
noviembre próximo, en la costa norte 
desde las 08:00 a las 13:00 horas. 



Rafael Marcos Simó 

Tarde o temprano tenía que llegar la primera 
derrota. Perder siempre es doloroso, pero hay 
veces que duele menos y ésta es una de ellas por 
varias razones. La primera, y esta semana en la 
Copa del Rey hemos tenido una muestra, nadie 
es invencible. Otro motivo es que llega en la 
octava jornada. Otra razón es que a pesar de ello 
se continúa estando en la zona noble de la tabla 
a tan sólo 2 puntos de Benicassim y Saguntino 
y la principal al menos para mí, es que se perdía 
en un campo muy difícil ya que por sus enormes 
dimensiones el equipo sufre más y se le crean más 
problemas ante un rival que tanto por calidad 
individual y colectiva es superior al nuestro. Se 
marcó el primer y último gol del partido, pero 
fue insuficiente para puntuar. Fue una lástima ya 
que marcar dos goles a domicilio no siempre se 
consigue, pero esta vez no valieron para arañar 
al menos un punto. Esta semana toca enmendar 
el error por llamarlo de alguna manera ante La 
Pobla de Farnals. A pesar de ser el colista no hay 
que fiarse ya que esta semana ha conseguido 
su primera victoria justamente contra el Sant 
Jordi y, ojo, no hay que descuidarse que pese 
a tener encajados 27 goles ha conseguido 11 
favorables. 
La jornada deparó resultados para todos 
los gustos y vienen a corroborar lo dicho 
anteriormente de que nadie es invencible y 
cualquier equipo puede ganar a cualquiera. 
Con los resultados que se dan cada semana uno 
piensa del partido que se empató en casa contra 
el Borriana o el haber puntuado esta semana en 
la Vall o sacar los tres puntos en vez de uno en 
la jornada inaugural. Claro, esto es el cuento de 
la lechera y sí estarías primero, pero esta misma 
pregunta o razonamiento lo tienen el resto de 
equipos que componen el grupo. Por suerte, 
nosotros hacemos estas cábalas por el liderato, 
lo malo es cuando cuentas y no te sa len los 
números, y estás abajo. 
Nada, a estar contentos a pesar de la derrota, 
nadie creía que a estas alturas se estaría con 
tantos puntos y tan bien clasificados, así que 
a seguir disfrutando a ser posible celebrando 
otra victoria aunque sea contra el colista y 
seguramente será mucho más complicado de lo 
que parece a simple vista. 
Por su parte, el juvenil estrenaba entrenador 
en la persona de Rafa Barbera. Se cumplió el 
refrán de "entrenador nuevo, victoria segura'; 
a pesar de llevar sólo un entreno, se notó un 
cambio, al menos por lo visto en el partido y lo 
que particularmente pude ver personalmente 
en lo que fue la primera sesión preparatoria del 
nuevo entrenador. En estos momentos el juvenil 
se encuentra 10° con dos victorias conseguidas 
y a 6 puntos del líder, esto no ha hecho más 
que empezar y el equipo tiene que ir hacia 
arriba, pues tiene calidad suficiente para ello 
y por lo menos debe realizar una campaña tan 
espléndida como la anterior en la que se estuvo 
luchando hasta la última jornada por un puesto 
en promoción y liderando el campeonato en 
buena parte de él contra todo pronóstico por 
ser recién ascendido. No es que se les tenga que 
presionar con esto sino motivar e ilusionar. Hoy 
en Sagunto, oportunidad para seguir creciendo. 

L__ 

FUTBOL. Campeonato Regional Preferente 

El Vinarós tuvo 
la suerte de 
espaldas 

Alineaciones 

U.D. VALL D'UIXÓ VINAROS U 

UD. Val l d'Uixó Víctor, Bertomeu, Montaña 
(Abad), Llamas (César), García, Chicle (Mechó), 
Tauste (Quevedo), Mohedo, Campos, Ramón 
Debón y Muñoz 
Vinaros C.F.: Sánchez, Pedro, Álex Bueno, 
Cristian, Wifredo (Marc Baila), Ernesto, 
José Ángel, Espinosa, Martín (Dani), Folch 
(Potrimba) y Agus 
Goles: 0-1 m in 5: Agus; 1-1 m in 43: Tauste; 2-1 
m in 75: Ramón Debón; 3-1 m in 86: Campos; 
3-2m in 91: Agus 
Árbitro: dirigió el encuentro el colegiado 
Javier Soto. Mostró ca rtulinas amarillas a los 
loca les García, Llamas yTauste. Por parte 
vis itante, fueron amonestados Álex Bueno, 
Wifredo y José Ángel. 

El futbol base ja 
té pagina web 

www. 
futbolbasevinaroscf. 

com és la nova 
pagina web del 
futbol base del 
Vinarós C.F., que 
compleix el seu 
desé aniversari. 

En aquesta pagina 
pode u trobar tota 
la informació del 

EQUIPO 

At.Saguntino 
C.D. Benicasirn 
C.F. Benlloch 
C.D. CastJeHon B 
Vina..Os C.F. 
C.F. Bomol 
C.D. Alrnazora 
U.D. Vall de Uxo 
Nules C.F. 
C.D. Acero 
C.F. San Jordi 
Almenara F . B. 
C.D. Rumana 
C.D. Alcora 
C.D. Benicarlo 
C.F. Villafarnes 
La VilaveHa C.F. 
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No mereció el conjunto langostinero volver de 
vacío en su partido disputado en el municipal 
José Mangriñan, donde se enfrentaba a un 
Vall d'Uixó que se vio sorprendido a poco de 
comenzar con un golazo de Agus. Pero un golpe 
de suerte de los locales propició la igualada en el 
último suspiro del primer tiempo. 
La segunda mitad el conjunto de Santi Forner 
puso en jaque a la defensa local con varios 
fulgurantes contraataques, pero de nuevo los 
locales tuvieron la suerte de cara marcando en el 
minuto 78 Ramón Debón, remachando Campos 
con un tercer tanto, recortando el resultado 
Agus, finalizando el partido. 

CLASIFICACIÓ 
PJ PG PE pp GF GC PSAN PUNTOS 

5 2 1 15 5 17 
5 2 1 17 10 17 
5 1 2 18 11 1fi 
5 1 2 15 9 1fi 
4 3 1 13 8 15 
4 1 3 18 11 13 
4 1 3 12 10 13 
4 1 3 13 13 13 
4 1 3 10 12 13 
3 3 2 14 12 12 
3 2 3 9 8 11 
2 3 3 13 13 9 
2 3 3 12 1fi 9 
2 1 5 7 13 7 
2 o fi 13 18 fi 
1 2 5 fi 11 5 
1 2 5 7 1fi 5 

planter vinarossenc. C.D. La Pobla de Fa"'als 1 1 fi 11 27 4 

FUTBOL. Campeonato Veteranos Catalunya Sud 

El árbitro y las lesiones 
hundieron a los 
la ngosti neros 

S 2 
A. V. J. MARIA AV. VI NA ROS U 

Alineación 1 
Elkin, Aníbal, Casanova, Luis Carlos, 

Barbera, Jaime Federico, Vázquez, Diego, 1 

Jesús, Mincho, Piña na y Óscar. 

GasporRedó 

Debate del equipo veterano del Vinaros C.F. en 
el terreno de juego del C.F. Jesús i Maria donde 
después de un espectacular comienzo de partido 
con un marcador de dos goles a su favor, la mala 
suerte y las decisiones del árbitro truncaron de 
raíz las esperanzas de conseguir los tres puntos. 
Una vez más, el señor de negro volvió a perjudicar 
de forma descarada al conjunto que prepara el 
míster Cristóbal Gilabert, viendo con impotencia 
cómo se le iba el encuentro de las manos al pitar 
un penalti inexistente y expulsar injustamente a 
tres jugadores. Sólo faltó para mayor infortunio 
las lesiones de Jaime Federico y Barbera que 
acabaron de machacar a los langostineros. 



BASQUET. Categoría senior autonómica femenino 

Victoria sufrida 
CB. TAVERNES PROMOCIONES 

BLANQUES BECERVI-VINAROS 

Alineación 

P. Becervi-Vinarós: Sonia 20, Celina 1, 
Edna 1 O, Lara, Aida, Kati 4, Montse, 
Cel ia 11, Maria y Jose 

El partido fue bastante duro y costó mucho 
llevarse la victoria que se fraguó en los 
instantes finales del encuentro. 
Para este domingo se recibe al Riba-roja del 
Turia, equipo también difícil a priori. 

BASQUET. Categoría junior masculino 

La tenacidad dio el triunfo 65 67 
ONDA-DIAGOVAll CLUB BALONCESTO 

D'UIXO VINAROS 

La tenacidad y su fe como equipo fueron las 
armas que utilizaron nuestros juniors para 
doblegar in-extremis a un correoso Vall 
d'Uixó, que puso las cosas muy difkiles sobre 
todo en el segundo y tercer periodo, donde 
los vinarocenses no estuvieron demasiado 
acertados de cara a canasta . Jugaron: 

Eliminados: Joaquln, Sergi y Alex por 5p. 

Parciales. 16-19, 31-28 , 48-41 y 57-
57. En la prOrroga 65-67. Final. 

Joaquín (12). Sergi (3), David, Ra ' l (23) (por 
fin ha cuajado y plasmado sus cualidades), 
George (2), RubEn (9), Álex (1) y Joan (17). 

Para este domingo a las 7 reciben la visita 
del Profiltek Quartell, conjunto que también 
será diflcil de doblegar si no estamos finos 
en ataque, con una buena defensa y a correr 
deberemos garantizar los puntos. 

FUTBOLSALA 
1 a NACIONAL B- GRUPO 14 
6• JORNADA 

Ficha técnica 

Llangostí: Raúl, Agus, Migue, 
Esteban, Jony, Wilson, Héctor, 
Kevin, Richi, David y Pepelu P.S. 
Goles: P parte: 0-1 Marcos m in 
12; 2• parte: 0-2 Manolín min 
30,0-3 Marcos m in 33 

Juan Fábrega 

El líder tuvo más 
acierto en los 
remates 

llANGOSTI DE VAll D'UIXÚ ES. 
VINAROS ES 

Partido muy igualado donde el Llangostí jugó de tú 
a tú ante el líder, el cual ha ganado los seis partidos 
jugados. Se tuvieron varias ocasiones de gol que no se 
materializaron. El Llangostí jugó un partido bastante 
bueno ante un gran rival que mostró más calidad en los 
remates a puerta. 
El equipo local se encuentra clasificado en séptimo 
lugar del campeonato, con nueve puntos. Este sábado, 
partido muy importante a jugar en Onda, ya que es rival 
directo en la tabla. ¡Ánimo y a por los tres puntos! 

BASQUET 
PABELLÓN 

POLI DEPORTIVO 
MUNICIPAL 

Domingo 1 
de noviembre de 

2009, a las 17 horas 

SENIOR FEMENINO 
AUTONÓMICO 

C.B. RIBA-ROJA CAMP 
DETURIA 
VINAROS 

a las 19 horas 

JUNIOR MASCULINO 
ZONAL 

C.B. PROFILTEK DE 
QUARTELL 

CLUB BALONCESTO 
VINAROS 

ENTRADA GRATUITA 

31 octubre 2009 
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FUTBOL AME RICA. Club lronmans Vinarós 

Arranca la temporada 
de fútbol americano en Vi na ros 
El próximo domingo 1 de noviembre a 
las 12:00 de la mañana se juega el primer 
partido de liga valenciana de fútbol ame
ricano que enfrentarán al equipo local 
lronmans Vi na ros con Sueca Ricers. Es un 
encuentro con muchas incógnitas ya que 
lronmans Vinaros después de una dura 
temporada está intentando mantener el 
equipo senior en competiciones oficia
les y se presenta con muchos jugadores 
nuevos, en cambio Sueca Ricers ha apos
tado muy fuerte y ha entrado en la com
petición nacional de fútbol americano. 
El último encuentro que disputaron 

estos dos equipos terminó con victoria 
para Ricers en la prórroga. Se espera ver 
un gran encuentro de fútbol americano 
ya que ambos equipos están mejoran
do en los campos de juego y quieren 
luchar por la victoria ya que este año 
la liga valenciana de fútbol americano 
está muy abierta en la lucha por el títu
lo de campeón. 
Desde estas líneas se invita a todos los 
amantes del fútbol americano de la co
mqrca a presenciar este encuentro en las 
pistas de atletismo de Vi na ros. La entrada 
es gratuita. 

31 octubre 2009 

MOTOCROSS. 

El espectáculo del motocross 

Fueron 51 los pilotos que se 
dieron cita en el Circuit El Portell 
para ofrecer al numeroso público 
que asistió, en una espléndida y 
soleada mañana de domingo, el 
espectáculo del motocross. 
Repartidos en cuatro categorías, la 
de 85 ce fue la más nutrida y en la 
que se pudo apreciar el alto nivel 
que hay en esta categoría. El piloto 
local Miguel Adell terminó en una 
meritoria duodécima posición. 
En 50 ce automáticas los 
más peques disputaron dos 
emocionantes mangas. Óscar 
Anglés de Gllig venció la primera y 

entró tercero en la segunda, lo que 
le aupó al segundo escalón del 
podio. Por su parte, Andreu Sales 
del Moto Club Vinaros realizó una 
magnífica carrera terminando en 
décima posición. 
Los pilotos de las clás icas pusieron 
la nota romántica de la prueba, 
el austriaco afincado en Gl lig 
Siegfried Zehetner y su Maico hizo 
las delicias del público con sus 
espectaculares saltos. 
El Moto Club Vinaros agradece el 
apoyo del público asistente a la 
prueba que vino a disfrutar del 
espectácu lo del motocross. 

Activitats esportives del cap de setmana 
DIA DISSABTE 31 10 2009 PAVELL POLIESPORTIU 

HORA LLOC ESPORT 1 CATEGORIA PARTIT 
10-11.30 ENVELAT EXTERIOR BÁSQUET AMB CADIRA DE RODES 

10.30 PISTA PARQUET BÁSQUET ALEVINA C. B. VINAROS- C,B, ALCANAR 
10.30 PISTA PARQUET BÁSQUET BENJAMINA C . B. VINAROS- C,B, ALCANAR 
12.0Q PISTA PARQUET HANDBOL INFANTIL C BM VINAROS - ONDA 

18.00 PISTA PARQUET FUTBOLSALA SENIOR MASC. PUCHAL CLIMATIZACIÓN FS- CASTELL DE PENiSCOLNMANDARINA 

HORA LLOC ESPORT CATEGORIA PARTIT 
de 10 a 13 PISTA SINTETICA HANDBOL BASE ESCOLES HANDBOL 

17.30 PISTA SINTETICA HANDBOL PRESENTACIO DE LA BASE 
18.00 PISTA SINTETICA HANDBOL SENIOR MASC. CLUB BALONMANO VINAROS - CLUB HANDBOL ALCÁSSER 

DI A : DISSABTE. 31 10.2008 CIUTAT ESPORTIVA 
CAMP DE FUTBOL 7 

HORA LLOC E SPORT CATEGORIA PARTIT 
10.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL CLUB ESPORTIU FUTUR 09-
11.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL CLUB ESPORTIU FUTUR 09-

CAMP DE FUTBOL 11 
HORA LLOC E SPORT CATEGORIA PARTIT 

10,00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL INFANTIL VINAROS CF B- CF TORREBLANCA 
11.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL CADET VINAROS CF B- CF TORREBLANCA 

15.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL 
15.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL 

16.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL JUVENIL VINAROS CF B- BENICARLÓ BF 

DI A: DIUMENGE. 1.11 2009 CIUTAT ESPORTIVA 
CAMP DE FUTBOL 7 

HORA LLOC E SPORT CATEGORIA PARTIT 
9.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL BENJAMINA VINAROS CF C-ACO BENICENSE B 
9.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL BENJAMINA VINAROS CF B-CD VALL D'ALBA 

10.45 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL ALEVINA VINAROS CF B-CD VALL D'ALBA 
10.45 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL ALEVINA VINAROS CF C- CF BORRIOL 



La Regidoria de Participació Ciutadana informa: 

Termini d'inscripció obert per als cursos de: Renovació DNI 
Balls de saló (2 nivell) 
Guitarra (2n nivell) 
Aprendre a cantar 
Cuina 
Excel2007 
Maquillatge 

La Comissaria de Castelló ha comunicat que els equips del DNI 

es desplac;aran a la nostra ciutat durant els mesos de novembre i 
desembre del present any. 

Manualitats (treball amb flors seques i elaboració de 
ciris) 

Per tant, es posa en coneixement de tots els interessats a fer-se o 

renovar-se el DNI, que poden passar per la Secretaria d'aquest 

Ajuntament, de dilluns a divendres en horari de 10.00 a 14.00 h, per 

sol-licitar cita previa i poder ser atesos en breu temps. 
Anglés pera sobreviure 
Arab 
Francés 
Boixets (grup D) 
Patchwork (avanc;at) 
Entrenament de la memoria (3r nivell) 
Valencia pera estrangers 
Valencia (oral i elemental) 
Castellano para extranjeros (alfabetització, nivell 1 i 2) 

1, a partir del 16 de novembre: 
Valencia (nivell superior) 

Cursos que comencen aquesta setmana 

HABILITATS SOCIALS 1 
Lentre d't-t'A 

AUTOESTIMA 
15.15-16.45 (Antiga escota Sant 

Sebastiál Dilluns, día 2 de ANGLES PER 
novembre SOBREVIURE A 

15.15- 16.45 Centre d'FPA 

FOTOGRAFIA BÁSICA 19.30-21.30 Centre d'FPA 

VALENCIÁ NIVELL ORAL 
9.15-10.45 

CEFIRE: Antiga 
Dimarts, día 3 de - Grup B Biblioteca 

novembre 
FRANCÉS (lniciació) 19.30-21 CEIP MISERICÓRDIA 

VALENCIÁ ELEMENTAL 
9.15-10.45 

CEFIRE: Antiga 
Dimecres. día 4 -Grup C Biblioteca 
de novembre 

BOIXETSA 10- 12 
Lentre Municipal de 

la 3° erlat 

BOIXETSC 15-17 Centre d'FPA 

Dijous, di a S de BOIXETS D 15 -17 Centre d'FPA 

novembre VALENCIA ELEMENTAL 
15.15- 16.45 

C!:FIRE:: Antiga 
· Grun B O' 

Divendres, día 6 
BOIXETS B 10- 12 Centre d'FPA 

e~., 

Els cursos als quals no s'haja matriculat el nombre suficient d'alumnes no es 

realitzaran. 

NOTA: El curs d 'anglés per sobreviure (grup B) comenc;ara el dia 16 de 

novembre. 

Regidoria de Benestar Social L'Equip Social Base informa: 

• 

L'Agencia Valenciana de I'Energia convoca 
ajudes del Pla Renove de Calderes 
Domestiques 2009, destinades a la 
substitució de les calderes actuals per 
altres de major eficiencia energética. 
(DOGV no 6127 de 21-10-2009) 

PROGRAMA "NO ESTIGUES SOL PER NADAL'' 2009 

Aquest programa té la intenció d 'oferir 
companyia durant les festes nadalenques 
a les persones que viuen soles. Esta dirigit 
a persones grans valides, que viuen soles 
i no tenen possibilitat de passar els dies 
de Nadal en companya de familiars o 
ami cs. 
Dies d'estada: del 23 al 27 de desembre 
de 2009 
Lloc: Gandia (Valencia) 
Requisits: 
• Tindre la nacionalitat espanyola 
·Residir a la ComunitatValenciana 

d'invalidesa, jubilació o viudetat, amb 60 
anys fets 
• No patir trastorns de conducta ni 
malalties infectocontagioses 
·Valer-se per un mateix 
• Viure sol i no poder reunir-se amb 
familiars o amics 
Presenta ció de sol·licituds: 
Per més informació i tramitació de les 
sol·licituds, poden dirigir-se a I'Equip 
Social de Base de I'Ajuntament de 
Vi na ros, plac;a de Sant Antoni, 19. Tel. 964 
45 00 75. 

• Ser major de 65 anys, o ser pensionista El termini finalitza el3 de novembre. 



ESQUELES 

ESQUELES <ír 

lf Rogad a Dios por el alma de 

Pilar Ricol Giner 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 23 de octubre de 2009, a los 89 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Hijos, nietos y demás familia ruegan 
una oración por el eterno descanso de su alma. 

LA FAMILIA AGRADECE LAS MUESTRAS DE APOYO 
Y CONDOLENCIA RECIBIDAS. 

Vinorós, octubre 2009 

lf Rogad a Dios por el alma de 

Higinio Roca Ferrer 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 21 de octubre de 2009, a los 95 años de edad. 

E.P.D. 
Sus afligidos: Esposa, hijos, nietos y demás familia ruegan 

una oración por el eterno descanso de su alma. 
LA FAMILIA AGRADECE LAS MUESTRAS DE APOYO 

Y CARIÑO RECIBIDAS. 
Vinares, octubre 2009 

1 34 

EL DIARIET 
SETMANARI D'INFORMACIÓ LOCAL 

El trobareu 
en els següents punts de venda 

Katia 1 Av. País Valencia 

Lisboa 1 Av. País Valencia 

Sagal 1 c. St. Tomas 

Portilla 1 c. Costa i Borras 

La Mera 1 Trv. Safont 

Pilar Garcia 1 Pg. Colom 

Mercader 1 c. st. Pasqual 

Mercader 1 Av. Picasso 

Tres Pontets 1 Av. Pablo Béjar 

Llapis i Paper 1 Av. Leopoldo Ouerol 

Docet 1 Av. M. Auxiliadora 

Papelería Mateo 1 c. Pont 

Kiosco C/ Pilar 1 PI. st. Esteve 

Diaris 1 PI. Jovellar 

Arnau 1 c. s t. Cristofol 

31 octubn• 2009 

ANIVERSARIS <ír 

ir 2on Aniversari de 

Sebastia Redó Miralles 
"Sustaco" 

Que va morir cristianament a Vinaros el dio 1 de 
novembre de 2007 a 1' edat de 81 anys. 

A.C.S. 
ET RECORDAREM SEMPRE. 

Es celebrara una missa recordatori a 1' església Arciprestal el 
dia 1 de novembre a les 7:00 de la tarda. 

Vinares, octubre 2009 

Ü FUNERARIA JULIAN ~ 
\.::!) TANATORIO SAN SEBASTIAN ~ 

Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari l. 
contacteu amb la Po licia Local : Tel. 964 407 704 , .. 

31 octubre FERRER pi. SantAntoni, 39 

1 novembre ROCA c. Sant Francesc, 6 

2 novembre GUIMERA pi. Parroquial, 11 

3 novembre ADELL av. Pius XII (can t. Picasso) 

4 novembre SANZ c. Pont, 83 

5 novembre VALLS zona turistica nord, 11 

6 novembre MATEU c. Sant Francesc, 103 

TELEFONS D'INTERÉS 
Ajuntament 964 40 77 00 
Aigües de Vinarós 964 40 77 67 
Ambulatori 964 45 34 00 
Biblioteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 03 14 
Cerrajero 24h · La solución rápida 627 849 392 
Cerrajero 24h · Vimar 667 60 70 86 
Contribucions 964 45 47 52 
Cultura 964 40 79 61 
Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 964 40 78 03 
Emergencies 112 
Emergencies ambulancia 670 00 89 32 
Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Ambulatori 964 45 34 00 
Aigües de Vinarós 964 40 77 67 
Escala d'Art 964 45 38 02 
Escala de Música 964 45 62 03 
Centre de Formació de Persones Adu~es "Liibertat": 964 45 30 44 
Consell Municipal de Formació de Persones Aduttes: 964 40 7 4 93 
Gas buta 964 45 11 24 
Guardia Civil 964 40 71 40 
Hisenda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 
Hospital (cita previa) 964 47 71 60 
lnfodona 964 45 64 52 
lnformació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50 
Aigües de Vinarós 964 40 77 67 
ITV 902 12 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46 08 
Patronal de Turisme 964 45 52 53 
Policia Local 964 40 77 04 
PROP 964 456 2341012 
Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 
Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propietat 964 45 18 14 
SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 0516 
Serveis Socials 964 45 00 75 
Taxi Larca 600 600 333 
Victimes de la violencia de genere 016 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h 
Convent Divina Providéncia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11 .30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Ouliol i agost) 
El Carrne deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residéncia de Sant Sebastiil: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts estudi 
biblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

Reg. Exp. diari Arco 

Talgo 11.25 13.41 diari Reg. Exp. 

Regional 

Talgo 14.31 16.37 diari Alaris 

Alaris 15.38 17.39 diari Talgo 

Arco 18.20 20.51 diari Regional 

Talgo 18.36 20.51 diari Talgo 
Reg. Exp. 18.52 22.08 diari Talgo 

Alaris 21.29 23.46 diari NO<~; Regional 

Alaris 
Talgo 22.02 23.58 diumenge Reg. Exp. 

9.31 

8.10 

11.00 

12.00 

13.25 

15.00 
17.00 

18.45 

19.00 

19.33 

AUTOBUSOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.1 5, 15.1 5 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30 i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat 
Confirmeu sempre /'horari al telefon. 902 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Ll ibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
*Confirmeu l'horan al 964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS 

Vi na ros 00,30 10,30 16,00 
Madrid 07,00 17,30 22,35 

MADRID-VINARÓS 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS 

Madrid 01 ,00 08,00 15,00 
Vinaros 07,55 15,10 21,35 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Ll ibertat 
·confirmeu sempre /"horari al telefon: 902 11 9814 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes:, Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18 00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.1 5, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00,19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Ll ibertat 
*Confirmeu sempre /"horari al telefon: 90211 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BARBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 

Parada: Av. Llibertat De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
'Confirmeu sempre l"horari al telefon: 902 02 09 99 ·AUTO RES Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU- CAT[ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CA TI 
8.00 
13.30 
16.00 
18.15 

8.05 
13.35 
16.05 
18.20 

8.20 
13.50 
16.20 
18.35 

8.30 
14.00 
16.30 
18.45 19.00 

8.35 
14.10 
16.40 
19.10 

8.55 
14.35 
16.55 
19.25 

Continua a Morella 
14.20 

Continua a Morella 
19.45 19.50 20.00 

CATÍ- ST. MATEU- VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÓS 
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 

Sortida de Morella 16.00 

9.00 
14.45 
17.00 

9.15 
15.00 
17.15 

9.25 
15.10 
17.25 

9.35 
15.20 
17.35 

9.50 
15.35 
17.50 

10.00 
15.45 
18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11 .30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21 .30 i 22.00 
*Els autobusos surten 10 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vi na ros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.1 O, 
9.15, 9.55, 11.05, 11 .45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11 .25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11 .20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40i 18.50 

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11 .30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21 .30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a /'Hospital 

• ZONASUD 
DE OlLLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)-Vinaros (Av. Llibertat): 
8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15 

(*}Eis diumenges i festius només hi haurá servei durant els mesos de julio/ í agost 

diari Reg . Exp. 9.05 ,g~~ Talgo diari 
12.19 diari Reg. Exp. 8.28 9.21 10.17 dissabte Regional 10.35 11.30 12.29 diari 

ronésfinsarort. 

8.27 dissabte 
p!'ocffleixdeloo. 

Arco 9.56 10.34 11 .21 .J~wi~l Talgo 12.57 13.50 14.31 diari 

12.52 diari Reg. Exp. 12.19 13.18 14.18 diari Alaris 15.05 15.51 16.36 diari 
13.49 diari Alaris 12.53 13.37 14.30 diari Regional 16.10 17.10 18.10 2!.WJ!:~~~ 
13.55 diari Talgo 13.50 14.25 15.15 diari Arco 16.50 17.44 18.19 diari procedeixdefort 

16.47 diari Reg. Exp. 13.56 14.48 15.48 diari Reg. Exp. 17.00 17.57 18.52 diari 
18.57 diari Talgo 16.48 17.25 18.21 diari Talgo 17.07 18.00 18.35 diari 

19.02 diumen~ 
proctd<ix~UI 

Talgo 18.58 19.40 20.25 diari Alaris 20.50 20.48 21 .28 diari 
21.28 diari Reg . Exp. 19.03 19.56 20.50 diumenge Regional 20.10 21 .02 21 .53 diari 

OOfl'lkfinsalort 

22.28 diari Alaris 21 .29 22.10 23.02 diari Talgo 20.19 21.20 22.02 diumenge 

Teléfon de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 



CAl 
VIN 
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